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JMO’dan haberler
kamu kurum ve kuruluşlarında jeoloji mühendisi istihdamının  
arttırılması için kurumlara yazılı çağrı yapıldı 

kamuda çalışan ve emekli mühendislerinekonomik haklarının  
iyileştirilmesi amacıyla başbakan, bakanlar ile 550 milletvekiline yazılı 
talepte bulunuldu 

odamızın kamuda çalışan mühendis ve mimarlar ile emeklilerin özlük 
haklarının düzeltilmesi için yaptığı girişim tbmm`de yankı buldu 

Jeoloji mühendisliği hizmetlerinin önemine denk dü-
şecek şekilde, görüşme ve girişimlerimize rağmen 
kamu kurum ve kuruluşlarınca yeterli kadro taleple-
rinin yapılmaması üzerine Odamız tarafından Başba-
kanlık ve tüm Bakanlar ile ilgili Genel Müdürlüklere ve 
yeni kadrolara onay veren Maliye Bakanlığı ve Devlet 
Personel Başkanlığı`na yazılı çağrı yapıldı.

Yazılı çağrımızda da belirtildiği gibi bir kez daha ifade 
ediyoruz ki;

DOĞA OLAYLARININ AFETE DÖNÜŞTÜĞÜ, YER 
ALTI KAYNAKLARIMIZIN HALA TAM OLARAK OR-

TAYA KONULMADIĞI, MADEN KAZALARININ ARTTI-
ĞI, SAĞLIKLI VE GÜVENLİ BİR ÇEVREDE YAŞAMA 
HAKKININ SAĞLANMADIĞI ÜLKEMİZDE JEOLOJİ 
MÜHENDİSLERİNE OLAN YAŞAMSAL İHTİYAÇ VAZ-
GEÇİLMEZ BİR DURUMDADIR.

JEOLOJİ MÜHENDİSLİĞİNE ARTIK GEREKEN ÖNEM 
VERİLMELİ, YENİ KADROLAR AÇILARAK İŞSİZLİK 
MESLEKTAŞLARIMIZIN KADERİ OLMAKTAN ÇIKA-
RILMALIDIR.”

Kamu Kurumlarında görev yapan meslektaşlarımızın 
maaş ve yolluk gibi ekonomik haklarının iyileştirilmesi 
ve işyerinde aynı görevi yapan mühendis, uzman ve/
veya uzman yardımcıları arasındaki farkların gideril-

mesi ile emekli mühendislerin ücretlerinin iyileştiril-
mesi için, Başbakan, tüm Bakanlar ile TBMM`ndeki 
milletvekillerine bir yazı ile çağrıda bulunularak, talep-
lerimiz dile getirildi. 

Artvin Milletvekili Uğur Bayraktutan, Kamuda çalışan 
Mühendis ve Mimarların Özlük haklarında yaşanan 

mağduriyetlerin araştırılması amacıyla Meclis araştır-
ma komisyonu kurulmasını talep etti.

3213 sayılı maden kanunu`nun bazı maddelerinde  
değişiklik yapılmasına dair  kanun taslağı hakkında odamızın görüşü
3213 Sayılı Maden Kanunu`nun Bazı Maddelerinde 
Değişiklik Yapılmasına Dair kanun Taslağı`na ilişkin 

görüşümüz tüm bakanlıklar ile TBMM Enerji, Tabii Kay-
naklar Komisyonu Üyesi milletvekilerine gönderildi. 



69

h
a
b
e
r
 b

ü
lt
e
n
i 

TM
M

OB
 J

eo
lo

ji 
M

üh
en

di
sl

er
i O

da
sý

ekoloji meclisi kuruldu
İçeirisnde çok sayıda çevre örgütü, demokratik kitle 
örgütü bulunan 29 kurumun katılımı ile kurulan Eko-
loji Meclisi’nin 1. Genel Kurulu Ankara’da yapıldı. 

Genel kurulda Divan Başkanlığı yapan TMMOB eski 
başkanı Yavuz Önen, ekoloji ve insan katliamının ka-
pitalizmin fıtratında var olduğunu belirterek, hiçbir 
yasayı tanımayan tek parti, tek kişi yönetiminin do-
ğaya ve insanlığa büyük bir saldırı gerçekleştirdiğini 
söyledi.

Genel Kurul Kararları

- Toplantıların Ankara ve İstanbul’a sıkıştırılmaması 
gerektiği önerisinden hareketle; Ekoloji Meclisi, 
2. Genel Kurul’unu iki ay sonra farklı bir bölgede 
gerçekleştirme kararı almıştır. Bu iki aylık sürede 
Ekoloji Meclisi katılımcıları bir araya gelerek il, ilçe 
ve bölgelerde ekoloji meclisleri kurabilir.

- Bir sonraki genel kurula kadar, ilk meclise katılan-
ların Ekoloji Meclisi’ne katılımının devamını sağla-
mak ve meclislere katılımın artması için iletişime 
geçilmemiş demokratik kitle örgütleri ile görüşme-
lere devam edilecektir.

- Bir sonraki toplantıda Ekoloji Meclisi bünyesinde; 
Hukuk kurulu, Bilim kurulu, Basın kurulu, Yazı ku-
rulu vb. kurulların oluşturulmasının gündeme alın-
ması önerildi.

- Davaların süreçlerinin ve sonuçlarının aktarılması.

- Ekoloji Meclisi; ekoloji mücadelesini yaygınlaştır-
mak için büyük mitingler düzenlemesi, kampanya-
lar örmesi önerildi.

- Ekoloji mücadelelerinin tarihsel sürekliliği, Türkiye 
toplumsal mücadelelerinin gündemine aktarılmalıdır.

- Mücadelede bütünselliğin parçası olan yerel ekoloji 
meclisleri ile ilişkinin sürdürülmesi için bir yürüt-
menin ya da koordinasyon kurulunun oluşturul-
ması önerildi. (İkinci genel kurula kadar çalışmak 
üzere geçici bir koordinasyon belirlendi.)

- Çalışma ve eylemliliklerin merkeze gömülmemesi 
için yerelleşmeyi sağlamamız gerektiği vurgulandı. 
İl, ilçe ve bölge koordinasyonu ya da yürütmeleri 
oluşturulması önerildi.

- Mecliste örgütsüz bağımsızların olması için de 
çaba gösterilmesi gerektiği vurgulandı.

- Burada belirtilen tüm önerilerin bir sonraki genel 
kurulda tekrar ele alınarak değerlendirilmesi,

- Ekoloji meclisini oluşturacak her demokratik kitle 
örgütü, parti ya da siyasi örgüt ile Ekoloji Meclisi 
arasındaki hukukun kurumlar tarafından değerlendi-
rilerek iki ay sonraki toplantıya önerilerini taşıması ve

- Ekoloji meclisini oluşturacak her kurumun kendi 
özgünlüğünü koruyarak Ekoloji Meclisi’nde yer al-
masının gerekliliği vurgulandı.
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işsiz üyelerimiz yönelik olarak başlattığız kanpanya  
meclis`te yankı buldu
Kahramanmaraş Milletvekili Mesut Dedeoğlu, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi`ne vermiş olduğu meclis araş-
tırma önergesinde, jeoloji mühendislerinin yaşadıkla-
rı sorunların çözüme kavuşturulmasını istedi. MHP 
Kahramanmaraş Milletvekili Dedeoğlu, maden kaza-
larında sık sık ölümlerin yaşandığına işaret ederek, 
araştırma önergesinde şu sözlere yer verdi: “Jeoloji; 
doğayı tanımlayan, yorumlayan, ondan en verim-
li şekilde yararlanmayı ve zararlarından korunmayı 
sağlayan beş temel doğa bilimden biridir. Üzerinde 
yaşadığımız yerküreyle ve doğayla olan bütün iliş-
kilerde; depremleri üreten fayların belirlenmesinde, 
afetlere karşı sağlıklı ve güvenli bir çevrede yaşamın 
sağlanması konusunda jeoloji mühendisliğine büyük 
ihtiyaç vardır. Ülke madenlerinin, petrol, kömür, jeo-
termal gibi enerji kaynaklarının ortaya çıkarılmasında 
yeraltı sularımızın araştırılmasında, mühendislik pro-
jelerinde, yani jeolojik çevremizin zararlarından koru-
nurken jeolojik süreçlerin getirdiği nimetlerden fayda-
lanmasında jeoloji bilim ve uygulamaları büyük önem 
taşımaktadır. Yaşamsal tüm bu uygulama alanlarına 
rağmen jeoloji bilim ve mühendisliğine ülkemizde 
maalesef hala gerekli önem verilmemektedir. Sayıları 
23.000`e yaklaşan jeoloji mühendislerinin yaklaşık 
yüzde 35 gibi önemli bir bölümü işsizlik sorunu ile 
karşı karşıya bulunmaktadır. Doğa olaylarının afete 

dönüştüğü, yer altı kaynaklarımızın hala tam olarak 
ortaya konulmadığı, jeolojik nedenlerden kaynaklı 
maden kazalarında ölümlerin yaşandığı bir toplumda 
yaşıyoruz. Doğal çevrenin korunarak sağlıklı ve gü-
venli bir çevrede yaşama hakkının tam olarak sağ-
lanamadığı ülkemizde, jeoloji mühendislerine olan 
ihtiyaç her geçen gün artmaktadır. Jeoloji mühendis-
lerinin istihdamı konusunda açılan kadrolar tamamen 
yetersizdir. Bu yetersiz kadrolar nedeniyle, jeoloji mü-
hendisleri işsiz kalmakta ve almış oldukları eğitim ve 
öğretim hizmetini milli ekonomiye taşıyamamaktadır. 
Günümüzde gelişmiş ülkelerde; madencilikten, enerji 
sektörüne, ulaşımdan, yerleşime, yeraltı sularından, 
su politikalarının oluşturulmasına, büyük mühendislik 
projelerinden, doğal çevrenin korunmasına, küresel 
ısınmadan, insan sağlığı ve iş güvenliğine kadar çok 
geniş bir uygulama alanı olan jeoloji mühendislerine 
gerekli önem verilirken, artık ülkemizde de jeoloji mü-
hendislerine hak ettiği yer ve önem verilmelidir. Tüm 
bu yaşamsal gerçekler ortadayken, kamu kurum ve 
kuruluşlarının jeoloji mühendisleriyle ilgili kadro ta-
lepleri, mezuniyet sayısı göz önünde bulundurularak 
yapılmalıdır. Kamu kurum ve kuruluşlarında daha faz-
la sayıda jeoloji mühendisi istihdam edilmelidir. Bir 
tarafta kadro sayısı artırılırken diğer tarafta da boşa-
lan kadrolara yeni jeoloji mühendisleri atanmalıdır.” 

kamu kurum ve kuruluşlarında jeoloji mühendisi  
istihdamının arttırılması için kurumlara yapılan yazılı çağrılara  
cevap verildi
Jeoloji mühendisliği hizmetlerinin önemine denk düşe-
cek şekilde, görüşme ve girişimlerimize rağmen kamu 
kurum ve kuruluşlarınca yeterli kadro taleplerinin ya-
pılmaması üzerine Odamız tarafından Başbakanlık ve 

tüm Bakanlar ile ilgili Genel Müdürlüklere ve yeni kad-
rolara onay veren Maliye Bakanlığı ve Devlet Personel 
Başkanlığı`na yapılan yazılı çağrıya cevap verildi. 
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kamuda çalışan meslektaşlarımızın özlük haklarının düzeltilmesi için 
tbmm`de girişimlerde bulunduk 

Odamızın 2014 Aralık ayı başında “kamuda çalışan 
meslektaşlarımız ile emekli üyelerimizin” özlük hakla-
rının düzeltilmesi, bir uzmanlık alanı olan mühendis-
lik, mimarlık ve şehir plancılığı hizmetlerini yürüten 
meslektaşlarımızın aynı iş yerlerinde, aynı ortamda 
ve aynı işleri yapmalarına rağmen son yıllarda hızla 
artan uzman yardımcı veya uzman kadrolarında yer 
alanlarla aralarında oluşan maaş ve özlük hakkı fark-
larının düzeltilmesi amacıyla gerek bakanlıklar, gerek-
se TBMM de yapılan girişimler sonucunda;

ñ	CHP Artvin Milletvekili Sayın Uğur Bayraktutan 
ve 25 milletvekili tarafından “Kamuda çalışan ve 
emekli mühendislerinin özlük haklarının iyileşti-
rilmesi amacıyla” araştırma önergesi vermiştir. 
Araştırma önergesi için lütfen tıklayınız.

ñ	CHP İstanbul Milletvekili Sayın Prof. Dr. Haluk Eyi-
doğan tarafından 657 sayılı Devlet Memurları ka-
nunda değişiklik öngören yasa tasarısı teklifi ya-
pılmıştır. Yasa Tasarısı teklifi için lütfen tıklayınız.

ñ	Bakanlıklar nezdinde yapılan girişimler sonucu ise 
yazdığımız yazıların önümüzdeki süreçlerde dikka-
te alınacağı ifade eden geri dönüşler olmuştur. 

Yine benzer şekilde işsiz jeoloji mühendisleri için ka-
muda açılan kadroların genişletilmesi amacıyla tüm 

siyasi partilere, TBMM yer alan tüm milletvekilleri ile 
150 yakın bakanlık ve kamu kurumuna yazdığımız 
yazılar sonucu bazı kurumların olumlu dönüş yazıları 
olmuş, ayrıca odamız özellikle TBMM de gurubu bu-
lunan bazı milletvekilleri ile temasa geçerek özellikle 
5216 ve 5393 sayılı Belediye Kanunlarının norm kad-
rolarında gerekli düzenlemenin yapılarak, bu kadrolar 
içerisine jeoloji mühendislerinin de yer alması ko-
nusunda yasa teklifi verilmesi konusunda çaba sarf 
edilmektedir.

Tüm meslektaşlarımızı Odamızın başlattığı bu çaba-
lara destek vermeye davet ediyor. Meslektaşlarımızın 
başta TBMM`de yer alan milletvekilleri ile bakanlık-
lara yazılar yazarak konuyu gündemde tutmaları ve 
önerilen yasal düzenlemelenin meclis genel kuru-
lunda görüşülmesi konusunda çaba göstermelerinin 
istenilmesini arzu etmekteyiz. Odamızın bu çabaları-
na destek olan başta CHP İstanbul Milletvekili Sayın 
Prof. Dr. Haluk EYİDOĞAN‘a, CHP Artvin Milletvekili 
Sayın Uğur BAYRAKTUTAN`na ve MHP Maraş Mil-
letvekili Sayın Mesut DEDEOĞLU`na teşekkür ederiz. 
Saygılarımızla.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası
Yönetim Kurulu 
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mta 2015-2019 stratejık plan projesı dış paydaş görüşlerı ortak akıl 
platformu ankara’da yapıldı

tse, temel jeoloji harita ve kayaç tanımları standartlarında yeni düzenleme 
için hazırlık yapıyor

MTA Genel Müdürlüğü 2014-2018 yılı kurum Stra-
tejik Planının hazırlık çalışması 17 Haziran 2014 ta-
rihinde MTA Genel Müdürlük Lokali`nde, TÜBİTAK 
Türkiye Sanayi Sevk ve İdare Enstitüsü (TÜSSİDE) 
moderatörlüğünde gerçekleştirildi. Kurum çalışanları, 

orta ve üst düzey yöneticiler ile Odamızın da içinde 

yer aldığı dış paydaşlardan oluşan ve yaklaşık 120 

kişinin katıldığı bu çalışmada odamız adına Yönetim 

Kurulu Üyemiz Ümit Uzunhasanoğu katıldı. 

TSE Odamızın başvurusu üzerine temel jeoloji ve ka-
yaçların tanımları ile gösterim esaslarını düzenleyen 
standartları ISO ve EN standartları ile uyumlu hale 
getirmek için çalışmalara başladı.

Odamızın “temel jeoloji harita ve kayaçların ta-
nımları ile gösterim esaslarını düzenleyen” 
standartların ISO ve EN standartları 
ile uyumlu olmadığı yönündeki 
başvurusu üzerine Türk Standart-
ları Enstitüsü (TSE) tarafından temel 
jeoloji mühendisliği alanına ait standartları 
inceleyerek yeniden düzenlemesi konusunu iş 
programına aldı. Sözkonusu standartlar TSE TK 17 
Maden Tetkik Komisyonu tarafından değerlendirilerek 
ISO ve EN standartları ile uyumlu hale getirilecek.

Konu ile ilgili Odamıza bir yazı yazan TSE, başvu-

rumuz üzerine TS3387, TS3388, TS3389, TS4228 

ve TS4229 standartların kaynak standardı olan ISO 

710-1, ISO 710-2, ISO 710-3, ISO 710-4 ve ISO 

710-5 standartlarını birebir yansıtmadığını, bu ne-

denle ilgili ISO, EN standartlarının birebir ter-

cüme edilmek üzere iş programına alın-

dığını bildirdi.

Odamızın başlattığı bu girişim sonucunda, 

temel jeoloji alanında üretilen jeoloji mühendisliği 

hizmetlerine ait tanımlar, gösterim esasları ve harita-

ların yenilenmesi ve uluslararası standartlarla uyum-

lu hale gelmesi sağlanacaktır.
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paleontoloji dostları “15. pçg çalıştay”ın da buluştu 

v. uluslararası doğal taş kongresi gerçekleştirildi 

Mesleğimizin önemli uzmanlık alanlarından biri olan 
Paleontoloji konusunda çalışmalar yürüten kamu ku-
rumları, üniversitelerin jeoloji mühendisliği bölümlerin-
de görev alan  öğretim üyesi ve genç araştırmacılar 
ile bu konuda çalışan emekli meslektaşlarımızı bir 
araya getiren, Odamızın da bileşenlerinden biri oldu-
ğu Paleontoloji Çalışma Gurubu tarafından düzenle-
nen “Paleontoloji Çalıştaylarının 15.si, ‘Peleontoloji 

ve Jeoparklar” ana 
teması ile  25-27 Ekim 
2014 tarihleri arasında 
Antalya‘da  gerçekleşti-
rildi. Ülkemizde yapılan 
çok sayıda paleontolojik 
bulgu ile jeolojik miras 
ögelerinin değerlendiril-
diği çalıştaya, Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüseyin Alan, Yönetim 
Kurulu Yazman Üye-

si Murat Ateşoğulları, Onur Kurulu Başkanı Dündar 
Çağlan ve Denetleme Kurulu Üyemiz Orhan Kızıltepe 
katıldı. Oda Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan yap-
tığı açılış konuşmasında; jeoloji mühendisliğinin öznel 
alanlarından biri olan paleontoloji konusunda çalıştay-
ların 15.`sinin yapılmasının önemine vurgu yaparak bu 
konun sürdürülmesinde emeği geçenlere teşekkür etti. 

Her iki yılda bir dünyanın farklı ülkesinde, doğal taş 
alanında çalışan bilim insanlarını, mimarları, doğal taş 
üreticilerini, meslek örgütlerini ve denekleri bir araya 
getirmek, sektörel gelişmeler hakkında karşılıklı bilgi 
alışverişinde bulunmak ve işbirliği olanaklarını arttır-
mak amacıyla gerçekleştirilen,   Uluslararası Doğal Taş 
Kongresi‘nin 5.`si Odamız, Maden Mühendisleri Odası 
ve Türkiye Mermer Doğaltaş ve Makinaları Üreticileri 
Birliği (TÜMMER) tarafından ortaklaşa olarak 22-25 
Ekim 2014 tarihleri arasında Antalya‘da gerçekleştirildi. 
13 farklı ülkeden 170`a yakın katılımcı delegenin ka-
tıldığı, 100`e yakın sözlü ve poster sunumun gerçek-
leştirildiği Kongre‘de Düzenleme Kurulu adına Prof. Dr. 

Atiye Tuğrul, TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, TMMOB Maden Mü-
hendisleri Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Yüksel, 
TÜMMER Yönetim Kurulu II. Başkanı İyha Kangal, An-
talya Büyükşehir Belediyesi Başkan Yardımcısı Mehmet 
Urcu, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı Müsteşar Yar-
dımcısı Dr. Nevzat Kavaklı birer açılış konuşması yaptı. 

Odamız adına Kongreye, Hüseyin Alan, Murat Ateşo-
ğulları, Dündar Çağlan ile Orhan Kızıltepe, Ömer Pınar 
Avşar, Hüseyin Akkaya, Özgür Aktürk katıldı. Başarılı 
bir şekilde tamamlanan Kongrenin sonucunda “So-
nuç Bildirgesi” hazırlanarak kamuoyu ile paylaşıldı. 
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eskişehir osmangazi üniversitesi jeoloji mühendisliği bölümü güz 
konferansları serisine katılım sağlandı 

Son günlerde, Nevşehir ilimize bağlı Gülşehir-
Tuzköy`de köy halkının yaşadıkları 
doğal çevrenin (jeolojik ortamın) 
kansere yakalanmalarına neden 
olmasından kaynaklı olarak, 
köy yerleşim yerinin bulun-
duğu bölgeden alınarak AFAD 
tarafından başka bir yere  nak-
ledilmesi ve köy halkının edindik-
leri konut ücretlerini yatıramadıkları 

için haklarında icra takibatının başlatılması ve 
halkın “kanser ile icra takibi” arasına 

sıkıştırılması nedeniyle konunun 
basına ve kamuoyuna yansıması 

üzerine; ülkemizin bu önemli ve 
kanayan yarasına ilişkin olarak 
Odamız tarafından düzenlenen 

“Jeolojik Ortamların İnsan Sağ-
lığına Etkisi: Tıbbi Jeoloji Raporu” 

yayımlandı.

Eskişehir Osmangazi Üniversitesi Jeoloji Mühendisli-
ği Bölümü Güz Konferansları Serisi kapsamında    29 
Kasım 2013 tarihinde düzenlenen mühendislik Jeo-
lojisi konferansına Oda Başkanımız Hüseyin Alan, 
Onur Kurulu üyesi Sami Ercan, BTK Jeoteknik Üyesi 
Ayhan Koçbay, Yönetim Kurulu Yedek Üyesi Ertan 
Er katılarak  birer su-
num gerçekleştirdiler. 
Eskişehir Osmangazi 
Üniversitesi Jeoloji 
Mühendisliği Bölümü 
Güz Konferansları 
Serisi kapsamında 
gerçekleştirilen mü-
hendislik jeolojisi 
konferansı 29 Kasım 
2013 tarihin Suat Mir-
za Konferans Salo-
nunda gerçekleştirildi. 
Mühendislik Jeolojisi 
konferansına Oda 
Başkanımız Hüseyin 
Alan “Jeoloji ve Jeoloji Mühendisliğinin Hizmet Alan-
ları, Yasal mevzuattaki Yeri ve Sorumlulukları”, Onur 
Kurulu üyesi Sami Ercan “Kentleşmede Jeolojinin 
Yeri ve Önemi”, BTK Jeoteknik Üyesi ve Jeoteknik Ko-

misyonu Başkanı Ayhan Koçbay “Baraj Ve Göletlerde 
Yapılan Jeoloji-Jeoteknik Araştırmalar ve Barajların 
Planlanması, Projelendirilmesi ve Yapımı Süreçlerin-
de Jeoloji Mühendislerinin Görev ve Sorumlulukları”, 
Yönetim Kurulu Yedek Üyesi Ertan Er “Tünellerde 
Yapılan Jeoloji-Jeoteknik Araştırmalar ve Jeoloji Mü-

hendislerinin Tünel-
lerin Planlanması, 
Projelendirilmesi ve 
Yapımı Aşamasındaki 
Görev ve Sorumlu-
lukları”, Eskişehir Bü-
yükşehir Belediyesin-
den İpek Özdemir ise 
“Belediyelerde Jeoloji 
Mühendislerinin Yeri” 
konularında sunum 
gerçekleştirmişlerdir. 
Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Faruk Ocakoğlu 
ile Öğrenci temsilcisi 

Eray Açan tarafından açılış konuşması ile başlayan 
konferansa, 100 kişiyi aşkın öğrenci, akademisyen 
ve meslektaşımızın katılımı sağlanmış ve bu tür top-
lantılarının önemi hakkındaki görüş ve değerlendir-
meler paylaşılmıştır. 
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Odamız tarafından ma-
dencilik sektöründe yaşa-
nan sorunların ve çözüm 
önerilerinin ele alındığı 
“Madencilik ve Madencilik 
Sektörünün Sorunları Ça-
lıştayı” 16-17 Ocak 2015 
tarihlerinde özel sektör, 
üniversiteler, ilgi kamu ku-
rumları, sendikalar ve sivil 
toplum kuruluşu temsilci-
lerinin katılımı ile Ankara‘da gerçekleştirildi. TBMM 
Sanayi, Ticaret, Enerji, Tabii Kaynaklar, Bilgi Ve Tek-
noloji Komisyonu üyesi bazı milletvekillerinin katılımı 
ile gerçekleştirilen Çalıştayda, Madencilik Sektöründe 
Jeoloji Mühendisinin İşlevi ve Rolü, Maden Kanunu 
ve Mevzuatından Kaynaklanan Sorunlar, Madencilik 
ve Çevre, Madencilik Sektöründe Sağlık-Güvelik ve 
Çalışanların Sorunları ana başlıkları altında  4 ayrı 
masada tartışıldı. 

Çalıştay 16 Ocak‘ta Gürkent Otel‘de düzenlenen 
açılış töreni ile başladı. Çalıştay Düzenleme Kurulu 
Başkanı Dr. Tandoğan Engin‘in yaptığı açılış konuş-
masının ardından Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüseyin Alan bir konuşma yaptı. Alan konuşmasında 
hükümetin getirdiği düzenlemelere yönelik eleştirile-
re ve sektörde jeoloji mühendislerinin yer almasının 

gerekliliğine vurgu yaptı. 
Alan‘ın ardından DevMa-
denSen Başkanı Tayfun 
Görgün kürsüye gelerek 
kısa bir konuşma yaparak 
sözü  Soma Faciası`ndan 
sağ kurtulan madenci Nihat 
Çelik‘e bıraktı. Çelik sektör-
de yaşanan iş cinayetlerini 
tek cümle ile özetledi: “Ma-
denlerde yaşanan katliam-

ların sorumlusu taşeronluktur.” Çelik‘in ardından CHP 
Milletvekilleri Osman Aydın ve Kemal Değirmendere-
li, MHP Milletvekili Erkan Akça, MİGEM Genel Müdür 
Yardımcısı Selahattin Erdoğan birer konuşma yaptılar. 
Konuşmaların ardından Çalıştay, çalışma gruplarının 
toplantılarıyla devam etti. 

Çalıştay‘ın ikinci gününde de çalışma grupları ça-
lışmalarına devam etti. Çalıştayın son toplantısı ise 
bütün çalışma gruplarının katılımı ile gerçekleştirildi. 
Çalışma gruplarının iki gün süren toplantılarında or-
taya çıkan sonuçları diğer çalışma grupları ile pay-
laştığı toplantının ardından Çalıştay sona erdi. Sek-
tör bileşenlerinin yoğun ilgi gösterildiği ve sektörün 
alanında yetkin isimlerinin bir araya geldiği Çalıştay 
sonucunda hazırlanacak olan sonuç bildirgesi raporu 
önümüzdeki günlerde kamuoyu ile paylaşılacaktır.  

madencilik ve madencilik sektöründe yaşanan sorunlar çalıştayı  
geniş bir katılımla düzenlendi 
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kamulaştırma ve teknik bilirkişilik eğitimi ankara`da yapıldı

cbs tabanlı jeoloji uygulamaları sertifikalı eğitim programı” düzenlendi 

meb çankaya halk eğitim merkezi ile sondör eğitimi verilmesine ilişkin 
protokol imzalandı 

‘TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Bi-
lirkişilik Yönergesi` uyarınca bilirkişilik 
yapmak isteyen üyelerimize yönelik ola-
rak düzenlenen “Kamulaştırma ve Teknik 
Bilirkişilik Eğitimi”ne 20-21 Eylül 2014 
tarihlerinde Genel Merkezimizde yapıldı.

Meslektaşlarımızın yoğun ilgi göster-
diği eğitim sonunda üyelerimize yetki 
belgeleri verildi. 

CBS Tabanlı Jeoloji Mühendisliği Uygulamaları Eğiti-
mi` 24-26 Ekim 2014 tarihleri arasında gerçekleşti-
rildi. 

Genel Merkez Eğitim Salonu‘nda gerçekleştirilen eği-
tim seminerine meslektaşlarımız yoğun ilgi gösterdi. 
Seminer kapsamında farklı disiplin ve ölçeklerde ya-

pılan çalışmalar için önemli bir 
altlık sayılan jeoloji haritalarının 
CAD‘e Coğrafi Bilgi Sistemleri 
yapısında üretilmesi konuları ele 
alındı. Jeoloji haritalarının üretil-
mesi esnasında tüm CBS avan-
tajları (veri üretimi, depolanması 
ve temel/leri düzey yönetme) dik-
kate alınarak, kurum mevzuat ve 
standartlarında uygun çalışmalar 
yapılan eğitim sonunda meslek-
taşlarımıza sertifikaları verildi.

6331 sayılı İş Sağlığı ve Güvenliği Kanununa göre be-
lirlenen tehlikeli ve çok tehlikeli sınıfta yer alan işlerde 
çalışanlara meslekî eğitim verilmesi zorunluluğu ge-
tirilmiştir. Milli Eğitim Bakanlığı Hayat Boyu Öğrenme 
Genel Müdürlüğü tarafından hazırlanan Yerbilimleri 
alanındaki modüler eğitim programları içinde yer alan 
sondör eğitimlerinin Odamız tarafından verilebilmesi 
için MEB Ankara Çankaya Halk Eğitim Merkezi ile 
protokol imzalanmıştır. Bu kapsamda kısa süre içinde 
Ankara‘da yeraltısuları, maden ve jeoteknik amaçlı 
sondör eğitimleri verilmeye başlanacaktır. 
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mapınfo temel ve ileri seviye 
eğitimi düzenlendi 

netcad jeoloji mühendisliği uygulamalrı eğitim semineri düzenlendi

çalışmayan üyelerimize yönelik açık kaynak kodlu qgıs coğrafi bilgi 
sistemleri (cbs) eğitimi ve uygulamaları eğitimi düzenlendi 

09-11 Ocak 2015 Tarihleri arasında Genel Merkez 
Eğitim Salonumuzda MapInfo Temel ve İleri Seviye 
Eğitimi düzenlendi. Eğitim sonunda katılan meslek-
taşlarımızı sertifikaları verildi.

Jeolojik Katı Modelleme Eğitim Programı 23-25 
Ocak 2015 tarihleri arasında Genel Merkez Eğitim 
Salonu‘nda gerçekleştirildi. Üç gün süren eğitime ka-
tılan meslektaşlarımıza sertifikaları verildi. 

Netcad Jeoloji Mühendisliği Uygulamaları Sertifika 
Eğitimi’ Genel Merkez Eğitim Salonunda 06-08 Şubat 
2015 tarihleri arasında gerçekleştirildi. Üyelerimizin 
yoğun ilgi gösterdiği eğitimin sonunda üyelerimize 
sertifikaları verildi.

Odamızın Meslek içi Eğitim Seminerleri Dizisi kapsamın-

da işsiz üyelerimize yönelik olarak “Açık Kaynak Kodlu 

QGIS Coğrafi Bilgi Sistemleri Eğitimi ve Uygulamaları” 
eğitim kursu 17-18 Ocak 2015 tarihleri arasında Odamız 
Genel Merkezi Eğitim Salonu‘nda düzenlendi. Prof. Dr. 
Can Ayday tarafından verilen eğitime üyelerimiz yoğun 
ilgi gösterdi. İki gün süren eğitimler sonunda üyelerimi-
ze katılım belgeleri verildi. Bu eğitimin gerçekleştirilmesi 
sağlayan Prof. Dr. Can Ayday`a  iki gün boyunca eğitim 
gören meslektaşlarımıza yardım eden Aysun Göçmez`e 
ve odamız CBS ve Uzaktan Algılama Çalışma Grubu‘na 
çok teşekkür ederiz. 

jeolojik katı modelleme eğitimi 
düzenlendi
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Jeotermal Kaynaklar ve Doğal Mineralli Sular Eğitim 
Semineri 23-27 Şubat 2015 tarihlerinde  Ankara‘da 
Genel Merkez Eğitim Salonu‘nda gerçekleştirildi. 

Oda Başkanı Hüseyin Alan’ın açılış konuşmasının 
ardından başlayan seminerin ilk dört günü; “Jeoter-
mal Kaynak Oluşumu”, 
“Jeotermal Kaynak Ara-
malarında Uygulanan 
Yöntemler”, “Türkiye`de 
Jeotermal Kaynak Ara-
maları”, “Jeotermal Kay-
nak Aramalarında Jeoloji 
Çalışmaları ve Jeotermal 
Jeolojisi”, “Haritalarının 
Hazırlanması”, “Jeoter-
mal Kaynak Aramalarında 
Türkiye Neotektoniği`nin 
Önemi”, Jeotermal Kay-
nak Aramalarında Hid-
rojeoloji Çalışmaları”, 
“Hidrojeokimya ve İzotop 
Çalışmaları Sonuçlarının 
Değerlendirilmesi ve Yo-
rumlanması”, “Jeotermal 
Kaynak Aramalarında Al-
terasyon Çalışmalarının 
Önemi”, “Jeotermal Kay-
nak Aramalarında Jeofizik 
Çalışmaların Sonuçlarının 
Jeolojik Yorumlanması”, 
“Jeofizik Yöntemlerin Uy-
gulandığı Şaphane Saha-
sından Örnekler”, “Jeoter-
mal Kaynak Aramalarında 
Toprak Gazı Ölçümleri, Sonuçların Değerlendirilmesi 
ve Yorumlanması”, “Jeotermal Kaynak Arama Çalış-
malarında Sondajların Planlanması”, “Jeotermal Son-
daj Uygulamaları ve Kuyu Jeolojisi, Kontrol Yöntem-
leri”, “Jeotermal Kuyularda Yapılan Test ve Ölçümler, 
Sonuçlarının Değerlendirilmesi ve Yorumlanması”, 
“Jeotermal Sahalarda Potansiyel Hesaplama Yön-
temleri”, “Jeotermal Alanlarda Reenjeksiyon Lokas-

yonu Belirleme”, “Jeotermal Kaynak Rezervuarının 

Tespiti, Üretimin Planlanması, Üretim Reenjeksiyon 

Dengesinin Sağlanması Çalışmaları”, “Jeotermal Sa-

halarda Modelleme”, “Jeotermal Kaynak ve Doğal 

Mineralli Suların Kaynak Koruma Alan Çalışmaları”, 

“Doğal Mineralli Suların 

Oluşumu, Türkiye`nin 

Doğal Mineralli Su Potan-

siyeli, Değerlendirilmesi 

ve Yaşanan Sorunlar”, 

“Jeotermal Kaynakların 

Değerlendirilmesi”, “Batı 

Anadolu`nun Tektonik 

Evrimi”, “Yeraltında Je-

otermal Isı Depolama 

Teknikleri, Yer Kaynaklı 

ısı Pompalarında Kuyu 

Tasarımı”, “Jeotermal Kay-

nak ve Doğal Mineralli Su 

Arama ve Üretiminde Çev-

resel Etki Değerlendirme 

(ÇED) Süreci”, “Jeotermal 

Kaynak ve Doğal Mineralli 

Sulara İlişkin Güncel Mev-

zuat”, “Jeotermal Kaynak 

Çalışmalarında Jeoloji Mü-

hendisinin İşlevi, Görevi ve 

Sorumlulukları” konuları 

ele alındı. Seminerin be-

şinci günü ise Kızılcaha-

mam jeotermal sahasına 

teknik gezi düzenlendi. 

Eğitim seminerinin bitmesinin ardından, semine-

re ilişkin değerlendirilmeler yapılarak katılımcıların 

önerileri alındı. Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin 

Alan, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Faruk İlgün ve Ümit 

Uzunhasanoğlu ile Jeotermal Komisyon Başkanı 

İbrahim Akkuş’un kapanış konuşmalarından sonra 

eğitimcilere katkılarından dolayı teşekkür belgesi, ka-

tılımcılara da katılım belgesi verildi. 

jeotermal kaynaklar doğal mineralli sular eğitimi yapıldı
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DTCF öğrencileri Soma‘da yaşanan faciası ile ilgili bir 
panel düzeledi. Panele Odamız adına, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Murat Ateşoğulları ve Ümit Uzunhasanoğ-
lu, Maden-İş‘ten Salih Çoban, Maden-Sen Yönetim 
Kurulu Üyesi Hulusi Ceyhan, ÇHD‘den Evin Konuk ve 
Tes-İş Yatağan Şubesi‘nden Kemal Özcan katıldı.

Panelde Jeoloji Mühendisleri Odası olarak; öğrenci-
lere jeolojik açıdan kömürün oluşum süreçleri, kö-
mürleşme aşamaları, fiziksel ve kimyasal özellikleri, 
kömürleşme sırasında veya sonrasında oluşan gazlar 
ve bu gazların olumsuz etkilerine karşı alınabilecek 
önlemler anlatıldı.

Ayrıca bölgenin jeolojik özeliklerinden bir işletmenin 
nasıl etkilenebileceği hakkında bilgiler verildi.

Asıl sebep özelleştirme

Soma‘daki kaza sebebinin, kaza başlangıç yerinde 
eski imalat alanlarının birinde kömür kızışmasına 
bağlı olabileceği düşünülmekle birlikte, tahmini sebep 
bu gibi görünmesine rağmen bu faciaya neden olan 

asıl sebebin özelleştirme, taşeronlaştırma, düşük 
maliyet-çok kâr hırsı olduğu belirtildi.

Teknolojik atyapı geliştirilmeksizin insangücüne da-
yalı üretim zorlamasının işçi sağlığı güvenliğinde 
zaafiyetler yarartığı, ocakların özellikle özel sektöre 
devredilmesinden bu yana ölümlü iş kazaları oranın 
10 kattan fazla arttığına dikkat çekildi. 

Tüm bunlara ilaveten, bugün bir çok Avrupa ve ge-
lişmiş dünya ülkesinde gerek ilk yatırım planlarının 
hazırlanması süreçlerinde, gerekse de işletme süreç-
lerinde, ocak içinde meydana gelebilecek “kaya düş-
mesi, göçme, çökme, heyalan vb.” jeolojik unsurlar-
dan kaynaklanabilecek risklerin önlenmesi amacıyla, 
ocak içerisinde ki üretim bölgelerinde, günlük olarak 
jeolojik-jeoteknik verilerin toplanarak değerlendiril-
mesinden sonra üretime geçildiği ifade edilmiştir.

aü dtcf`de soma için panel düzenlendi

DTCF öğrencileri Soma‘da yaşanan faciası ile ilgili 
bir panel düzeledi. Panele Odamız adına, Yöne-
tim Kurulu Üyelerimiz Murat Ateşoğulları ve Ümit 
Uzunhasanoğlu katıldı.
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Ayrıca özellikle kapalı ocak kömür işletmelerinde; 
kömür bantları içinde yer alma olasılığı yüksek olan 
uçucu ve parlayıcı gaz ve tozların, ocak içinde neden 
olabilecekleri risklerinin azaltılması amacıyla gerek 
üretim ayak veya arınlarında ön sondajlar açılmak su-
retiyle, gereksede yüzeyden sondaj yapılmak suretiy-
le boşaltıldıktan sonra üretime geçildiği belirtilmiştir.

KESK Madensen-ESM eski yöneticilerinden Hulusi 
Ceyhan ise, Soma`nın dünü ve bugünü , madenin 
devletten özele nasıl geçirildiği, maden işçilerinin zor-
lu ve güvenliksiz çalışma koşullarını vurgu yaptı.

Diğer panelistlerden Av. Evin Konuk ise faciada ölen-
lerin yakınları açısından yapılması gereken hukuki 

çalışmalar, halkın özelleştirmeye karşı kullanabileceği 
demokratik yollar konusunda bilgi verdi.

Özelleştirmeye karşı mücadeleye devam

Muğla Yatağan işçileri ise özelleştirmeye karşı mü-
cadelelerine devam edeceklerini, bundan vazgeç-
meleri halinde Soma`daki ölümlerin Yatağan`da da 
tekrarlanacağını kaydettileri. Yatağan işçileri, çalışma 
koşullarının iyileştirilmesi, madende kalma süreleri-
nin azaltılması ve özelleştirmeye karşı direnişlerine 
destek olunmasını talep ettiler.

Panel öğrenciler tarafından panelistlere yöneltilen so-
rularla sona erdi. 

prof. dr. vedat doyuran odtü`de anıldı
ODTÜ Jeoloji Mühendisliği Bölümü emekli öğretim 
üyesi, Odamız 10. dönem Onur Kurulu üyesi ve 1992 
yılı Bilimsel Teknik Kurul Başkanı, Mühendislik Jeolo-
jisi Türk Milli Komitesi‘nin kurucu üyelerinden Prof. 
Dr. Vedat Doyuran`ın anısına “Prof. Dr. Vedat Doyu-
ran ve Jeoloji Mühendisliği” adlı bir anma etkinliği 13 
Haziran 2014‘te ODTÜ‘de düzenlendi.

ODTÜ Jeoloji Mühendisliği Bölümü, Mühendislik Jeolo-
jisi Derneği ve Odamız tarafından düzenlenen etkinlikte 
Oda Başkanımız Hüseyin Alan da bir konuşma yaptı.

Vedat Doyuran’ın ailesi ve birlikte çalıştığı arkadaşları 
tarafından yapılan sunumlar ve yeniden hatırlanan anı-
lar sonrası ailesine ODTÜ Jeoloji Mühendisleri Odası 
ve Mühendislik Jeoloji Derneği tarafından plaket verildi. 
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odamız ermenek’te incelemelerde bulundu 

Karaman‘ın Ermenek ilçesindeki Pamuklu Köyü ya-
kınlarında bulunan kömür ocağında meydana gelen 
su baskınının ardından bölgeye giden Genel Merkez 
Yönetim Kurulu Başkan Hüseyin Alan, II. Başkan 
Faruk İlgün, Mesleki Uygulamalar Üyesi Ümit Uzun-

hasanoğlu,  Konya Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz 
ve Bilimsel Teknik Kurul Hidrojeoloji ve Su Yönetimi 
Üyesi Prof. Dr. Mehmet Ekmekçi 29 Ekim 2014 günü 
maden sahasında incelemelerde bulundular.

teoman öztürk 
ölümünün 20. yılında anıldı
TMMOB`nin bugünkü toplumcu çizgisinin yaratıcıla-
rından, 1973-1980 dönemi TMMOB Başkanı Teoman 
Öztürk ölümünün 20. yılında (11 Temmuz 2014) anıldı.

Teoman Öztürk için ilk anma töreni Karşıya`daki anıt 
mezarı başında gerçekleştirildi. Teoman Öztürk`ün ai-
lesi, arkadaşları, TMMOB ve Oda yöneticilerin katıldığı 
anmada, TMMOB Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
Soğancı ve Teoman Öztürk`ün arkadaşlarından Maki-
ne Mühendisi Oğuz Türkyılmaz birer konuşma yaptı.

TMMOB Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Soğancı, 
Teoman Öztürk`ün genel kurularda yaptığı konuşma-
larından alıntılar yaparak, “1970`lerden beri sürdürü-
len bu onurlu yürüyüş ve dik bir duruşla TMMOB; sin-
meden, korkmadan, geri adım atmadan temel hak ve 
özgürlüklere sahip çıkacaktır. Biz bu bayrağı bizden 
öncekilerden devraldık, bizden sonrakilere de onurla 
devredeceğiz” dedi.

Daha sonra TMMOB 42. Dönem Yönetim Kurulu`nun 
17 Ocak 2014 tarihinde aldığı kararla TMMOB Öğren-
ci Evi ve Sosyal Tesisi`ne Teoman Öztürk ismi veril-
mesine ilişkin bir tören düzenledi. “TMMOB Teoman 
Öztürk Öğrenci Evi ve Sosyal Tesisi”nde düzenlenen 

törende konuşan Mehmet Soğancı, “Biliyorum elbirli-
ği ve inançla yarattığımız bu değerin başkanın ismiyle 
anılması, başkanın TMMOB çalışmalarında yaşatılıyor 
olması hepimiz için bir onurdur. Bu değerin yaratılma-
sında emeği geçen herkese, TMMOB örgütlülüğüne de 
çok teşekkür ediyorum. İsim verme törenimize tanıklık 
eden buradaki herkese, hepinize Yönetim Kurulumuz 
adına teşekkür ediyorum” diye konuştu.

Etkinlik, Teoman Öztürk belgeseli gösterimi ve kok-
teyle devam etti. 
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Odamız tarafından her yıl düzenlenen geleneksel Emek 
ödülleri töreni bu yıl 40. kuruluş yıl dönümü etkinlikleri 
kapsamında Oda Genel Merkezimiz’de gerçekleştirildi. 

Soma`da 301 maden emekçisinin yaşamını yitirme-

si nedeniyle ertelenen, meslekte 25, 30, 40 ve 50 yıl 
hizmet veren üyelerimize verilen ve her yıl 18 Mayıs 
tarihinde gerçekleştirilen geleneksel Emek Ödülleri 
töreni Oda Genel Merkezimizde 25. Haziran 2014 

tarihinde gerçekleştirildi. Bu yıl odamızın 
40. kuruluş yılı ilde çakışan etkinlik, Oda 
Başkanımız Hüseyin ALAN`ın konuşması 
ile başladı. Açılış konuşmasında; Odamız 
kuruluş süreçleri, 40 yıldır süren mücade-
le anlayışı ve dayanışmanın önemine vur-
gu yapan ALAN`ın konuşmasından sonra 
sinevizyon gösterisi gerçekleştirildi.

Sinevizyon gösterisinden sonra, 80 yakın 
üyemize emek ödülleri plaketleri verildi. 
Eski Oda Başkanlarımızın da davetli oldu-
ğu tören yapılan konuşmaların ardından 
sona erdi. 

odamız emek ödül töreni ve 40. yıl kuruluş etkinlikleri düzenlendi

TMMOB Yasası‘nda da değişiklikler içeren 3194 Sayılı 
İmar Kanunu İle Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Ka-
rarnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Tasa-
rısı üzerine 16 Aralık 2014 Salı günü İl/İlçe Koordinas-
yon Kurullarının örgütlü bulunduğu 40`ı aşkın yerde 
kitlesel basın açıklamaları gerçekleştirildi. Ankara`da 
Yüksel Caddesi`nde, İstanbul`da Galatasaray Lise-
si önünde, İzmir`de Kıbrıs Şehitleri Caddesi`nde ve 
birçok kentte toplanan binlerce TMMOB üyesi torba 
yasaya karşı tepkilerini dile getirdi. 

tmmob: akp’nin torba yasasına hayır! 

geleneksel emekli üye kokteyli yapıldı
Odamız tarafından her yıl düzenlenen Geleneksel Emekli Üye 
Kokteylimiz bu yıl 27 Aralık 2014 tarihinde gerçekleştirildi. 
Yaklaşık 200 emekli üyemizin katıldığı kokteylde Yönetim 
Kurulu üyelerimiz de yer aldılar. Oda Başkanımız Hüse-
yin Alan  tarafından yapılan kısa bir konuşmayla başlayan 
kokteyl, emekli üyelerimizle yapılan sohbetlerle devam etti. 
Kokteyl sonunda üyelerimize 2014 yılı ajandası dağıtıldı. Ka-
tılımlarından dolayı tüm emekli üyelerimize teşekkür ederiz. 
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Sinop`ta 2006 yılında Nükleer Karşıtı Gençlik kam-
pında Karadeniz`de boğularak yitirdiğimiz üç genç 
arkadaşımız, Soner, Öner ve Güneş için anma etkin-
liği düzenlendi.

Sinop`ta 2006 yılında Nükleer Karşıtı Gençlik kampında 
Karadeniz`de boğularak yitirdiğimiz üç genç arkadaşı-
mız, Soner, Öner ve Güneş için anma etkinliği düzen-
lendi. Odamızın da içinde bulunduğu Samsun-Sinop-
Ankara Nükleer Karşıtı Platform bileşenlerinin, Ailelerin 
ve Sinop halkının katılımı ile 20 Temmuz 2014 Pazar 
günü Saat 10.00 da Karadeniz`e karanfiller bırakıldı, 
Sinop Kale içerisinde bir yola “Soner, Öner, Güneş Yolu” 
adı verildi ve basın açıklaması yapıldı. Etkinliğe Sam-
sun Nükleer Karşıtı platform adına Elektrik Mühendisleri 
Odası Samsun Şubesince de katılım sağlandı. Basın 
açıklamasını Sinop NKP adına Zeki Karataş okudu;

BASINA VE KAMUOYUNA

Onları 2006 da düzenlediğimiz Sinop Nükleersiz Ya-
şam Şenliği etkinliklerimiz esnasında Akliman mevki-
inde Karadeniz bizden aldı. 8 yıldır her yıl bu alanda 
onları anıyoruz. Acıları yüreğimizi dağlıyor. 8 yıldır bir 
başka sürdürüyoruz Nükleer karşıtı mücadelemizi. 
Anıları, mücadele biçimleri yolumuzu aydınlatacaktır. 
İşte bu nedenle bu gün; Ailesi, yol arkadaşları ve biz 
yoldaşları yine birlikteyiz.

Sinop Nükleer Karşıtlarının, Soner, Öner ve Güneş`in 
adlarının ölümsüzleştirilmesi için Sinop Şehir Kulü-

bü ve Atatürk Anıtı arasındaki isimsiz yola “SONER 
ÖNER GÜNEŞ YOLU” adının verilmesi için yürüttükleri 
çalışma, 07 / 10 / 2013 tarihli Sinop Belediye Meclisi 
oturumunda kabul edildi. Ancak Sinop Valiliği, Bele-
diye Meclis kararını uygun görmeyerek uygulamadı.

Sinop NKP`nin başlattığı imza kampanyası kısa süre-
de 3500 imzaya ulaştı ve Sinop Valiliğine başvuruda 
bulunuldu. Nükleerci Lobi ve siyasal iktidar temsilci-
leri, Nükleer Karşıtı mücadelenin ivme kazanmasın-
dan korktukları için alınan yanıt yine aynı oldu.

Nükleer karşıtları olarak, Sinop Belediye Meclisinin 
aldığı karar doğrultusunda hazırlanan tabelayı yolun 
başına asarak yolun adını “SONER ÖNER GÜNEŞ” 
olarak fiilen uygulamaya koyuyoruz. Tabelanın sökül-
mesi halinde her hafta kitlesel eylemle tekrar yerine 
asılacağı da kamuoyuna duyuruyoruz.

Üç fidanın Nükleer Karşıtları ile çıktığı yolda, Nükleer 
Santral Projeleri iptal edilene kadar mücadelemiz de-
vam edecek.

Basın açıklamasının ardından Soner ve Öner kar-
deşlerin aileleri tarafından yol tabelası asıldı. Kale içi 
çay bahçesinde düzenlenen forumda Soner, Öner ve 
Güneş`in arkadaşları aileleri anılarını anlattılar. Nükleer 
Karşıtı Mücadelenin geldiği aşama hakkında Prof. Aziz 
Konukman, EMO adına Hüseyin Önder, EMO Ankara 
Şube Başkanı Ebru Akgün Yalçın`da bilgi verdiler. 

“üç fidanımız mücadelemizde yaşıyor”
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soner, öner ve güneş  

mezarları başında anıldı
22 Temmuz 2006 tarihinde “Nükleersiz Yaşam Şenliği”nde yitirdi-

ğimiz Soner Balta, Öner Balta ve Güneş Korkmaz 22 Temmuz Salı 

günü mezarları başında anıldı. Anmaya, Soner, Öner ve Güneş`in 

ailesi, arkadaşları ve sevenleri katıldı. Anmada, Jeoloji Mühen-

disleri Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan kısa bir ko-

nuşma yaptı. Konuşmada “Nükleersiz bir yaşam mücadelesinde 

kaybedilen Soner, Öner, Güneş‘i anmak için, ailesi, arkadaşları ve 

dostları olarak bir araya geldiklerini” belirten Alan, “Onlar sade-

ce nükleere karşı değillerdi. Onlar; eşit, özgür, yaşanası güzel bir 

dünya sevdalısıydılar. Birer devrimciydiler, devrimci sorumluluk-

tan dolayı Sinop‘taydılar, alanlardaydılar...” dedi. Soner, Öner ve 

Güneş‘in yaşama dair mücadelelerinin herkese örnek oluşturdu-

ğunu kaydeden Alan sözlerini şöyle sürdürdü:

“Onlar bu ülkenin yarına akan ırmağıydılar,

Sınıfsız, sömürüsüz ve savaşsız bir okyanusa döküldüler...

Anıları hep bizimle olacak. Unutulmayacaklar..”

Alan‘ın konuşmasının ardından Soner, Öner ve Güneş‘in 

mezarlarına karanfiller bırakıldı.

kobane için oturma eylemine katılım sağlandı
Ortadoğu`da yaşanan savaşa ve IŞİD`in Kobanê`de yaptığı katliamlara kar-
şı Ankara Dayanışması‘nın düzenlediği oturma eylemine katılım sağlandı.

18.30`da Güvenpark`ta başlayan oturma eylemi 19.30`a kadar sürdü. 
“Kobanê halkı yalnız değildir”, “Katil AKP Ortadoğu`dan defol” sloganları 
atılan eylem de Ankara Dayanışması adına basın açıklaması yapıldı. Açık-
lamada IŞİD`in 49 Türkiyeli rehine karşılığı aldığı veya AKP`nin kendileri-
ne verdiği silahlarla Kobanê halkını vurduğunu hatırlatılarak Kobanê`yi ele 
geçirmeye çalıştığı belirtildi. Kobanê`de insanlar öldürülürken sessiz kalın-
maması gerektiği belirtilen açıklamada Kobanê halkıyla dayanışma çağrısı 
yapıldı.
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Hükümete, Irak ve Suriye’de savaş yetkisi verecek 
tezkerenin onaylanmak üzere TBMM’ye getirilme-
sine karşı DİSK-KESK-TMMOB ve TTB çağrısıyla 
birçok ilde eylemler ve basın açıklamaları düzen-
lendi.

Hükümete Irak ve Suriye`deki savaşa dahil olma yet-
kisi veren ve TBMM`de görüşmelerine başlanan ve 
tezkereye karşı TTB, TMMOB, KESK ve DİSK Ankara 
bileşenleri TBMM Dikmen kapısı önünde basın açık-
laması yaptı.

“Savaşa hayır, barış hemen şimdi”, “İşgalciler her 
zaman kaybeder”, “Kobane halkı yalnız değildir”, 
“IŞİD`in ipleri AKP`nin elinde” sloganlarının atıldığı 
basın açıklamasında AKP‘nin teskere ile somutlaşan 
savaş yanlısı politikaları protesto edildi. IŞİD ile mü-
cadelenin bir insanlık mücadelesi olduğu belirtilen 
açıklamada, “IŞİD, başta ABD olmak üzere, bölge-
sel ve uluslararası tüm güçlerin yarattığı, vahşet ve 
barbarlığın sembolüdür. IŞİD`e karşı halkların verdiği 
mücadele, insani değerleri, barışı, bölgede yaşayan 
tüm halkların özgürlüklerini savunma mücadelesidir” 
denildi. Hükümetin destekleyerek büyüttüğü IŞİD‘ı 
gerekçe göstererek Rojova‘yı hedefe koyduğu ve tez-
kereyi Meclis‘e getirme hazırlığında olduğu belirtilen 
açıklamada, “Biz, DİSK-KESK-TMMOB-TTB emek ve 
meslek örgütleri olarak; Hükümete Irak ve Suriye`de 
savaş yetkisi verecek olan tezkereye kesin olarak 
karşıyız ve bu tezkerenin TBMM`den onay almasına 
karşı demokratik tepkimizi alanlarda göstereceğiz” 
denildi.

Açıklamada tezkereye karşı olunduğu 10 madde ile 
açıklandı. Bu maddeler şöyle:

AKP Hükümeti‘nin “IŞİD`e Destek Tezkeresine” HA-
YIR!

Bugün Rojova`da, Kobane`de sadece Kürt halkı 
değil, tüm insanlık varlık-yokluk mücadelesiyle karşı 
karşıyadır.

Kontrol ettiği alanlarda Hıristiyanları, Şiileri, Ezidileri, 
Türkmenleri, Kürtleri farklı inanç gruplarını, özetle 
kendi ilkel anlayışı dışında kalan herkesi acımasızca 
katleden, kadınlara karşı savaş açan IŞİD ile mücade-
le bir insanlık mücadelesidir.

IŞİD, başta ABD olmak üzere, bölgesel ve uluslarara-
sı tüm güçlerin yarattığı, vahşet ve barbarlığın sem-
bolüdür. IŞİD`e karşı halkların verdiği mücadele, in-
sani değerleri, barışı, bölgede yaşayan tüm halkların 
özgürlüklerini savunma mücadelesidir.

Bu mücadele giderek şiddetlenirken, AKP hükümeti; 
Suriye ve Irak`ta yapılacak askeri operasyonlar ile 
ilgili yetki isteyen iki tezkereyi meclise getirme ha-
zırlığında.

Biz, DİSK-KESK-TMMOB-TTB emek ve meslek örgüt-
leri olarak: Hükümete Irak ve Suriye`de savaş yetkisi 
verecek bir tezkereye kesin olarak karşıyız ve bu tez-
kerelerin TBMM`den onay almasına karşı demokratik 
tepkimizi alanlarda göstereceğiz.

AKP`nin savaş tezkeresine hayır diyoruz çünkü: 

1. Türkiye Cumhuriyeti`nin sınırları dışındaki askeri 
operasyonlara dahil olmasına ilkesel olarak kar-
şıyız. Türkiye`nin komşu ülkelerle ve halklarla 
barışçı bir ilişki kurması gerektiğine inanıyoruz.

2. Yine ilkesel olarak emperyalist koalisyon güçleri-

disk, kesk, tmmob ve ttb: savaş tezkeresine hayır!
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nin bölgede yaptığı askeri operasyonların niteliği 
ve sonuçları ortadadır. Ortadoğu`daki etnik/mez-
hepsel savaşların kışkırtıcılığını yapan güçlere 
güvenerek girilecek savaşların kaybedeni hangi 
mezhepten, etnik kimlikten olursa olsun daima 
Ortadoğu halkları olacaktır.

3. Bölgedeki savaşların kışkırtılmasında ciddi so-
rumluluğunun olduğunu düşündüğümüz AKP 
hükümetinin, bölgedeki askeri varlığının çözüme 
değil, sorunun derinleşmesine hizmet edeceğin-
den kaygılıyız. Suriye`de mezhepçi çeteleri aske-
ri, lojistik, ekonomik ve siyasi olarak desteklediği 
açık olan bir hükümetin mezhepçi IŞİD terörüne 
karşı duruşunu samimi bulmuyoruz. AKP iktidarı 
bugün gözden düşen ve kendisi bir kriz odağına 
dönüşen IŞİD`e karşı yine mezhepçi yeni terör 
odakları yaratmaya yönelik bir politika izlemeye 
hevesli görünmektedir. Bu hatada ısrar eden hü-
kümete savaş yetkisi verilemez. 

4. Savaş suçlusu olduğu yönünde ciddi emareler 
olan, IŞİD`e ve “cihat” adı altında kendinden 
olmayan tüm halkları katleden benzeri örgütlere 
verdiği desteği kamuoyundan saklayan, yaptığı 
anlaşmalarda şeffaf olmayan, halkından gizleyen 
bir hükümete savaş yetkisi verilmesi çılgınlıktır.

5. Son dönemde Türkiye`de mezhepçi, ayrımcı, tek-
çi politikalara hız vermiş bir iktidarın Ortadoğu`da 
çözümün değil sorunun kaynağı olduğu açıktır. 
Savaşı kışkırtacak bir ayrımcı, mezhepçi, tekçi 
bir siyasi çizgiye savaş yetkisi vermeye hayır di-
yoruz.

6. Bugüne kadar mezhepçi çetelere karşı tek bir 
eleştiri getirmeyenlerin bugün ansızın bir ABD 
ziyareti sonrası bu sürece hızla dahil olmaları 
kendileri açısından ilkesiz, halklar açısında ise 
tehlikeli bir durumdur. Bugüne kadar desteklediği 
bir gücün tasfiye olacağını anlayan iktidar, Suriye 
ve Irak`ta IŞİD karşıtı koalisyona girerek kendi 

mezhepçi ve ırkçı hesaplarını bu süreçte yeniden 
hayata döndürme gayretindedir. Bu hesaplarla çı-
kartılmak istenen tezkereye hayır diyoruz.

7. Kürtlerin Suriye`de yarattığı ve tüm etnik kimlik-
lerin, mezheplerin kendilerini özgürce ifade ede-
bildiği, laikliği ve kadının özgürleşmesini temel 
ilke olarak benimseyen bir modelin IŞİD tara-
fından yok edilmesi AKP`yi ve ABD`yi rahatsız 
etmemekte, aksine bu konuda uzlaşma arayışı ol-
duğu izlenimi giderek kuvvetlenmektedir. Böylesi 
bir kirli uzlaşmaya geçit verilemez!

8. Suriye`deki Rojova modelinin imhası üzerinden 
ABD ile yapılan pazarlık, Türkiye`de iç savaş riski 
yaratacak, barış umutlarını tamamen yok edecek, 
ülkeyi şiddet sarmalına sokacak insani ve ahlaki 
sorunlar barındıran bir pazarlıktır. Bu pazarlık-
lar için hükümete yetki vermek olası katliamlara 
onay vermektir. Katliamlara yol açabilecek bir 
tezkereye hayır diyoruz.

9. Canları üzerinde pazarlık yapılan, IŞİD katliamı ile 
karşı karşıya olan insanlar, Türkiye Cumhuriyeti 
yurttaşlarının akrabalarıdır, yakınlarıdır. Türkiye 
Cumhuriyeti yurttaşlarının akrabalarını katleden-
lerin rahatça geçtiği sınırlarda, namluların kendi 
yurttaşlarına dönmesi, bu ülkede barış içinde öz-
gürce bir arada yaşama umudunu yok etmektedir. 
Bu umutları daha fazla tahrip edecek tezkereye 
hayır diyoruz. 

10. Bizim için Filistin Şengal`dir. Şengal Gazze`dir. 
Gazze Kobane`dir. Bizim istediğimiz halkların 
barış içinde, kardeşçe yaşadığı bir ülke ve bir 
Ortadoğu`dur. İnsanları ırk mezhep ayrımına 
göre birbirine düşürenlere karşı bizim hedefimiz 
barıştır, demokrasidir, özgürlüktür. Bizim dayanış-
mamız bu değerleri sahiplenen güçlerledir. Barış 
ile, demokrasi ile, özgürlük ile, kardeşlik ile derdi 
olan bir iktidara verilecek savaş tezkeresine karşı 
direnmek bizim için bir görevdir. 
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tüm dereler trabzon`a aktı 
Trabzon`da,9 Kasım 2014, Pazar günü  tüm 
Türkiye`de doğal yaşam alanlarına yönelik HESler, 
Çimento, taş ocakları, TESler, Nükleer Enerji Santral-
leri, Yeşil yollar aracılığı ile gerçekleştirilen emperya-
list talana karşı Derelerin Kardeşliği Platformu`nun 
çağrısı ile son yılların en büyük Çevre Mitingi gerçek-
leşti.

Cumhuriyet Caddesi`nde toplanan kalabalık Atatürk 
Alanı`na yürüdü. Yürüyüşte CHP Trabzon Milletvekili 
Volkan Canalioğlu, CHP İstanbul Milletvekili Melda 
Onur, KESK Genel Sekreteri Hasan Toprak, TMMOB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cemalettin Küçük; Odamız Ge-
nel Merkez Yönetim Kurulu Üyesi Beril Açıkgöz olmak 
üzere Ardahan, Artvin, Rize, Samsun, Trabzon, Gire-
sun, Ordu, Sinop, Tokat, Amasya, Gümüşhane, An-
kara, İstanbul illerindeki çevre platformlarından çok 
sayıda katılım oldu.   

Mitingte yaşam alanları doğrudan etkilenen, toprak ve 
su ile doğrudan ilişkisi olan kadınlar başı çekerken, 
7`den 70` e binlerce kişi hep bir ağızdan “dereler 
özgürdür özgür akacak”  diye haykırdı. Mitinge Ton-
yalı kadınlar yöresel kıyafetleri ile katılırken, Arhavi`li 
Osman HES`e karşı çıkmak ve balıkların yaşam alan-
larının HES talanından etkilenmesine dikkat çekmek 
için üzerine ağ giyerek, çay ve lahana yaprakları ile 
yürüdü.  

Yürüyüşte Kazım Koyuncu ve 31 Mayıs 2011`de po-
lisin katlettiği Metin Lokumcu unutulmadı. 

Tertip Komitesi adına açılış konuşmasını yapan Gül-
tekin Tarcan, büyüme adı altında ülkenin uluslararası 
ve ulusal şirketlerin çıkarlarına terkedildiğine dikkat 
çekti. 

özelleştirmelere karşı ortak basın açıklaması yapıldı  
Kütahya Tunçbilek ve Orhaneli Termik Santral-
larının kömür sahası ile birlikte özelleştirilmesi-
ne karşı, 17 Aralık 2014 Çarşamba günü Saat 
14.30‘da ihalenin yapıldığı Özelleştirme İdaresi 
Başkanlığı basın açıklaması yapıldı. Türk Enerji 
Sen, KESK ESM, TMMOB Elektrik Mühendisleri 
Odası, TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası ve 
TMMOB Maden Mühendisleri Odası tarafından 
yapılan ortak basın açıklamasında sendika-
lar ve meslek odaları olarak “Yer altı- yer üstü 
kaynaklarımızın talanına, enerji güvenliğimizin 
yok edilmesine ve ülkemiz enerji sektörünün 
dış kaynaklara bağımlılığının daha da artmasına yol 

açacak uygulamalara karşı mücadeleyi sürdürmeye 
kararlıyız” denildi.  
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tmmob`dan çevre ve şehircilik bakanlığına siyah çelenk 

tmmob basın açıklamasına polis saldırdı

Ankara‘da Çevre ve Şehircilik Bakanlığı önünde ya-
pılan eyleme çok sayıda TMMOB ve Oda yöneticisi 
katıldı. Eylemde basın açıklaması TMMOB Yönetim 

Kurulu Başkanı Mehmet Soğancı tarafından okun-
du. TMOBB üyeleri açıklamanın ardından Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı  bahçesine siyah çelenk bıraktı. 
İstanbul`daki açıklamaya TMMOB üyelerinin yanı 
sıra ve DİSK İstanbul Bölge Temsilciliği, Validebağ 
Savunması, İstanbul Kent Savunması ve Park fo-
rumlarından insanlar da katıldılar. Kocaeli`nde ise 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı İl Müdürlüğü`ne siyah 
çelenk bırakmak isteyen TMMOB üyeleri Rauf Orbay 
Sokak`ta çevik kuvvet tarafından durduruldu. Basın 
açıklamasını burada yapan TMMOB üyeleri çelengi 
de aynı sokakta bulunan bir ağaca bıraktılar. 

TMMOB Yasası`nı da değiştiren torba yasa 
taslağıyla ilgili görüşlerin Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı`na iletileceği gün Güvenpark`ta 
buluşarak basın açıklaması yapmak iste-
yen TMMOB yönetici ve üyelerine polis 
gaz ve copla saldırdı. Aralarında TMMOB 
Yasası`nın da bulunduğu 12 yasada de-
ğişiklik yapan 3194 Sayılı İmar Kanunu İle 
Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Kararna-
melerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun 
Tasarısı üzerine TMMOB görüşlerinin Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı`na iletileceği 18 Aralık 
2014 Perşembe günü Türkiye`nin dört bir yanından 
gelen TMMOB üyeleri Güvenpark`ta buluştu. Saat 
12.30`dan itibaren Güvenpark`ta toplanmaya baş-
layan TMMOB yönetici ve üyelerinin basın açıkla-
ması yapmasına izin vermek istemeyen polis kitleye 
gaz sıkarak ve coplarla saldırdı. Saldırının ardından 
TMMOB Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Soğancı 
yaptığı açıklamada, TMMOB`nin üyelerinden, halkın-
dan ve bilimsel çalışmalarından aldığı güçle, ülkenin 
sömürülmesine, derelerin, ormanların, parkların yağ-
malanmasına ve AKP diktatörlüğüne karşı, kamusal 
alanları korumaya, halkın çıkarlarını savunmaya ve 

bu doğrultuda mücadele etmeye, direnmeye devam 
edeceğini söyledi. “Bu yasa çıkarsa ormanlar, dere-
ler, kıyılar, kentler kaybeder” diyen Soğancı, AKP`nin 
TMMOB`ye bunlara karşı çıktığı için saldırdığını ifade 
etti. Soğancı, “TMMOB, AKP gericiliği, piyasacılığına 
ve diktasına teslim olmayacaktır. Odalarımız ve Birli-
ğimiz TMMOB, 1970`lerden bugünlere dek oluştur-
duğu demokratik mevzileri koruyacaktır. Toplumsal 
muhalefet güçleriyle birlikte eşit, özgür, demokratik, 
halkının refah,  kardeşlik ve barış içinde yaşadığı, ge-
riciliğin dogmatizminin alt edildiği, bilim ve tekniğin 
aydınlatıcılığındaki yeni bir Türkiye mücadelesini ka-
rarlılıkla sürdürecektir” diye konuştu.
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tmmob ankara yürüyüşü edirne’den başladı

tmmob yasası değişikliğine karşı olağanüstü genel kurul toplandı

Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği 
(TMMOB) bileşenleri 11 Şubat 2015’te saat 
12.30’da TMMOB Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Soğancı’nın da katılımıyla Postane 
önünde toplanarak 14 Şubat’ta Ankara’da ger-
çekleştirilecek Olağanüstü Genel Kurul için yola 
çıktı. 

Torba yasa tasarısına karşı başlatılan yürüyü-
şün startı, TMMOB Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Soğancı, Jeoloji Mühendisleri Odası 
Başkanı Hüseyin Alan, Makine Mühendisleri 
Odası Başkanı Ali Ekber Çakar’ın da katılımıyla 
Edirne’den verildi.

Saraçlar Caddesi’nde bir araya gelen Türk Mühendis 
ve Mimar Odaları Birliği üyeleri adına TMMOB Edir-
ne Temsilcisi Nihat Çolak bir açıklama yaptı. Çolak 
açıklamada, “Ankara’da yapacağımız yürüyüşle ül-
kemize, halkımıza, mesleğimize sahip çıkacağız” 
dedi. AK Parti iktidarı tarafından TMMOB’un yeniden 
dizayn edilmeye çalışıldığını, ancak bunun sonuç 

vermeyeceğini kaydeden Çolak, başlattıkları yürü-
yüşle “kral çıplak” demek için yola çıktıklarını belirten 
Çolak, “mesleğimizin niteliksizleştirilmesine, hakla-
rımızın gasp edilmesine, odalarımızın ve birliğimiz 
TMMOB’un işlevsizleştirilmesine izin vermeyeceğiz” 
dedi.

Postane önündeki etkinlikten sonra TMMOB’a bağlı 
oda ve sendikaların temsilcileri Belediye Başkanlığı 
önüne kadar yürüyüp buradan Ankara’ya gidecek 
olan otobüse bindiler.

Türkiye`nin dört bir yanından gelen mü-
hendis, mimar, şehir plancılarıyla topla-
nan TMMOB 43. Dönem Olağanüstü Ge-
nel Kurulu`nda direniş ve mücadelenin 
büyütülmesi vurgusu öne çıktı.

TMMOB Yasası değişikliğine karşı 
Türkiye`nin farklı bölgelerinde 8 koldan 
“Ülkemize, halkımıza ve mesleğimize sa-
hip çıkıyoruz” şiarıyla 10 Şubat`ta yolan 
çıkan yürüyüş kolları, 14 Şubat 2015 
Cumartesi günü Ankara`da buluştu.

İnşaat Mühendisleri Odası Teoman Öztürk 
Salonu`nda toplanan ve sokağa taşan Genel Kurul 

heyecanı, 3 binden fazla kişiden oluşan kortejin Kızı-
lay Güvenpark`a yürüyüşü ve burada okunan sonuç 
bildirisiyle sona erdi.
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tmmob,  
ege’den ankara’ya 
yürüdü
9 Şubat Pazartesi günü ülkenin hemen her il ve il-
çesinde birden “ÜLKEMİZE, HALKIMIZA VE MESLE-
ĞİMİZE SAHİP ÇIKIYOR, ANKARA YÜRÜYÜŞÜMÜZÜ 
BAŞLATIYORUZ” başlığıyla yapılan basın açıklama-
ları yapıldı.

TMMOB üyeleri 10 Şubat Salı günü Edirne, Bodrum, 
Hatay, Van, Artvin ve Balıkesir’den yola çıktılar.Dört 
gün sürecek olan bu yürüyüş ile örgütü , üyeleri, şehir 
ve köy halkı ile kaynaşma, sorun ve çözümleri birlikte 
aramaya , paylaşmaya dönük büyük bir adım atıldı. 

Ayrıca, 14 Şubat Cumartesi günü Ankara’da olağa-
nüstü toplanan Kurul’da da, talana, yolsuzluğa, do-
ğaya, kentlere ve insana yapılan katliamlara birlikte 
karşı durmaya çağırdı.

Yürüyüşün ilk günü Ege kolu,TMMOB İKK öncülüğün-
de Bodrum’dan Milas ve ardından Muğla’ya geçti.

İkinci günü Aydın Denizli’de Aydın ve Denizli’de, ba-
sın açıklamaları ve yürüyüş gerçekleştirdi. Ege kolu 
üçüncü gününde, köylerinde kurulmak istenen taş 
ocağına karşı mücadele yürüten İzmir’in Kemalpa-
şa ilçesi Akalan köylülerini ziyaret etti. Ziyarette, köy 
kahvesinde bir toplantı gerçekleştirildi, mühendis, 
mimar ve şehir plancıları olarak köylülerin mücade-
lesinin yanında yer alındığı ve bu desteğin her zaman 
süreceği ifade edildi. Köy muhtarı da sürece dair bil-
gilendirmede bulundu. Ege Bölgesi kolu, daha sonra 
Manisa’ya geçerek Manolya Meydanı’nda açıklama 
yaptı. Açıklamaya KESK Manisa Şubeler Platformu, 
Manisa Tabip Odası da destek verdi. Buradan Akhi-
sar ilçesine geçilerek bir yürüyüş ve basın açıklaması 
düzenlendi.

Soma’da basın açıklaması

Ege kolu Soma’da da yürüyüş ve basın açıklaması 
gerçekleştirdi, Yırca köylülerini ziyaret etti. Soma 
Öğretmenevi’nde toplanan TMMOB üyeleri ile birlikte 
Madenci Anıtı’na yürürken, burada, hayatını kaybe-
den madenciler anısına bir dakikalık saygı duruşunda 

bulunuldu. Soma’nın ardından zeytin ağaçları Kolin 
şirketi tarafından kesilen Yırca köylüleri ziyaret edildi. 
Yırca’da köy kahvesinde köylülerle bir araya gelindi.

Ve tüm Yürüyüş kolları 14 Şubat 2015 Cumartesi 
günü Ankara’da TMMOB 43. Dönem Olağanüstü Ge-
nel Kurulu’nda buluştu. 

TMMOB Yürüyüşü Ege kolu’na Genel Merkez Yöne-
tim Kurulu Üyemiz Ümit UZUNHASANOĞLU ve De-
netleme Kurulu üyelerimizden Ayça TAŞKENT katıldı. 
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ankara üniversitesinde jeoloji bölümü öğrencilerine ile bir araya geldik

jeogenç  
tanışma toplantısı düzenlendi 

Üniversitelerin Jeoloji Mühendisliği Bölümü öğrenci-
lerine, Odamız’ı ve JeoGenç‘i tanıtmak amacıyla 20 

Kasım 2014‘te Ankara Üniversitesi‘nde toplantı yapıl-
dı. Toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan 
ile Yönetim Kurulu üyelerimiz Ümit Uzunhasanoğlu ve 
Rengin Konuk katıldı. Odamızı ve Jeogenç’i anlatan 
bir tanıtım filmi ile başlayan toplantıda Yönetim Ku-
rulu üyelerimizin ve öğrencilerin söyleşisi ile devam 
etti. Oda-Üniversite-Jeogenç arasındaki iletişimi ve 
bağları güçlendirecek etkinliklerin tartışıldığı ziyarette 
Jeogenç ve oda birimlerinin ilişkilerinin geliştirilmesi 
için neler yapılabileceği konusunda öneriler değer-
lendirildi. JeoGenç‘in işleyişi, sorunlarını ve potansi-
yelinin de ele alındığı toplantıda öğrencilerin mesleki 
geleceklerine ilişkin yapuılması gerekenler de ele 
alındı. Toplantıda bu amaçla; yeni okul dönemi başın-
da tanışma toplantılarının düzenlenmesi, öğrenci so-
runlarını içeren söyleşi ve paneller yapılması, mesleki 
söyleşiler ve eğitim çalışmaları düzenlenmesi, teknik 
geziler ile proje-tez yarışmaları düzenlenmesi gibi et-
kinliklerin artırılması konuları değerlendirildi. 

Ankara Üniversitesi, Hacettepe Üniversitesi ve Orta 
Doğu Teknik Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü 
öğrencileri ile Odamız Genel Merkezinde “JeoGenç 
Tanışma Toplantısı ve Kokteyli”nde bir araya gelindi.

29 Kasım‘da Genel Merkez Konferans Salonu‘nda 
gerçekleştirilen toplantıda Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüseyin Alan, II. Başkan Faruk İlgün, Sosyal İlişkiler 
Üyesi Rengin Konuk, Yazman Üye Murat Ateşoğul-
ları, Yayın Üyesi Beril Açıkgöz, Mesleki Uygulamalar 
Üyesi Ümit Uzunhasanoğlu kendilerini tanıtmaları ile 
başlayan toplantıya Odanın öğrenci örgütlülüğünü 
oluşturmasındaki amacı, jeogenç öğrencilerine yö-
nelik odamız gerçekleştirdiği faaliyetler ile bu dönem 
jeogeç örgütlülüğümüzden beklentiler hakkında bilgi 
veren Odamız Başkanı Hüseyin Alan`ın konuşma-
sından sonra, JeoGenç tanıtım filminin izlenmesi ve 

öğrencilerin görüş, istek ve değerlendirmelerinin ar-
dından yapılan kokteyl ile toplantı sona erdi. 
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mta genel müdürlüğü`nde üye toplantısı yapıldı

Oda Yönetim Kurulu üyelerimiz, 8 Mayıs Perşem-
be günü MTA Genel Müdürlüğü‘nde işyeri toplantısı 
düzenledi. MTA Genel Müdürlüğü‘nde saat 16.00‘da 
başlayan ‘Genel Üye Toplantısı‘ İhsan Ruhi Berent 
Salonu‘nda yapıldı. Yönetim Kurulu Başkanı Hüse-
yin Alan, Yönetim Kurulu II. Başkanı Faruk İlgün, 
Yönetim Kurulu Yazman Üyesi Murat Ateşoğulları, 
Yönetim Kurulu Mesleki Uygulamalar Üyesi Ümit 
Uzunhasanoğlu ve Yönetim Kurulu Sosyal İlişkiler 
Üyesi Rengin Konuk ile MTA‘da çalışan üyelerimizin 
katıldığı toplantı, Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin 
Alan‘ın açılış konuşması ile başladı. Konuşmasına 
hükümetin TMMOB‘ye ve Odalar’a yönelik baskı, 
sindirme ve işlevsizleştirme politikalarına dikkat 
çekerek başlayan Alan, bu saldırılara karşı birlikte 
ve dayanışma ile karşı konulabileceğini söyledi. 
Bu nedenle, Yönetim Kurulu olarak üye-Oda ilişki-
lerini canlandırmak, güçlendirmek ve yeni üyeler 
kazanma çabalarını çalışmalarının önemli bir yönü 
olarak belirlediklerini kaydeden Alan, “Yönetim Ku-
rulu olarak büütün işyerlerinde Oda-üye ilişkilerini, 
örgütlenmemizi güçlendirmek için işyeri temsilcilik-
leri oluşturulması için özel bir çaba harcayacağız. 
Kurduğumuz çalışma komisyonları ile mesleğimize 
ve meslek alanımıza ilişkin çalışamalarımız üyeleri-
mizle birlikte yürüteceğiz, toplumsal sorunlara iliş-
kin sorumluluklarımızı TMMOB ve diğer demokratik 

kuruluşlarla dayanışma içinde yeri-
ne getireceğiz” dedi.

MTA‘da 600‘ün üzerinde jeoloji mü-
hendisi çalıştığını hatırlatan Alan, 
“Ülkemiz açısından maden ve enerji 
kaynaklarını arama, veri altyapoısı 
oluşturma konusunda önemli bir 
kurum olan MTA‘da çalışan mes-
lektaşlarımızla meslekiçi eğitimden, 
çalışma sorunlarına, arazide çalışma 
ve kamp koşullarının düzeltilmesine 
kadar pek çok konuda birlikte çalış-
malar yürüteceğiz” dedi.

Toplantının bir amacının da 25. Dö-
nem Çalışma Programı için üyelerin 
eleştiri ve önerilerini almak olduğunu 

belirten Alan sözü MTA‘da çalışan üyelerimize bıraktı.

Alan‘ın ardından söz alan üyeler ana başlık olarak şu 
konularda önerilerde bulundular:

Öğrencilere staj imkanı yaratılarak Oda-Üye ilişkisi 
öğrencilik sırasında başlatılmalı

Odaya üyelik için özendirici faaliyetler düşünülmeli,

Jeoloji mühendisliği eğitiminin niteliğinin geliştirilme-
si için çalışmalar yürütülmeli,

Jeoloji mühendisliğinin istihdam alanın genişletilmesi 
için çalışmalar yürütülmeli,

Kamuda çalışan jeoloji mühendislerine yönelik çalış-
malar artırılmalı,

Bilimsel etkinlikler kamu kuruluşları ile ortak yapılmalı

Yeni üye kaydına dönük çalışmalara öncelik verilmeli,

Üyelerimizin konuşmalarının ardından tekrar söz alan 
Alan, geçmiş dönemde yapılan çalışmaları da özetle-
yerek Oda çalışmalarının belirlenen çerçevede yürü-
tüleceğini kaydetti.

Toplantı Altın Çekiç Jeoloji Bilim Ödülü ve Jeoloji 
Araştırma/Makale Ödülleri Maden Yatakları-Jeokimya 
Anabilim Dalı`nda ödül alan Selami Toprak‘a plaket 
verilmesinin ardından sona erdi. 
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ordu il temsilciliği`nde toplantı yapıldı

kırıkkale ve kırşehir il temsilciliklerinde toplantı yapıldı

zonguldak il temsilciliği ziyaret edildi

Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Hüseyin Alan, 20 Ma-
yıs 2014‘te Ordu İl Temsilciliğini ziyaret ederek tem-
silci ve üyelerimizle toplantı yaptı. Alan, toplantıda 
hükümetin meslek odaları üzerinde kurmak istediği 
idari ve mali vesayet sisteminin etkileri, 25. Genel 
Kurul süreçleri ile önümüzdeki dönem yapılması 
planlanan çalışmalar hakkında bilgi verdi.

Ayrıca, Ordu ilinin “tam şehir” olmasından kaynaklı 
olarak mesleğimizin yerel idarelerde daha iyi temsil 
edilebilmesi için Büyükşehir Belediyesi bünyesinde 
“Jeoloji-Jeoteknik ve Yeraltısuları Daire Başkanlığı-
nın” kurulmasının önemine vurgu yapan Alan, bu 
kapsamda tüm üyelerimizin dayanışma birlikteliği 
çerçevesinde temsilciliğe destek vermesini gerek-
tiğini söyledi. Toplantıda Ordu İl Temsilciliği‘nin bu 
kapsamda Büyükşehir Belediyesi ile görüşmeler yap-
ması kararlaştırıldı.

Toplantıya katılan yaklaşık 15 üyemiz ise Ordu`da 
meslektaşlarımızın “mesleki hizmetlerde yaşanan 
aşınma, mesleki denetimin önemi ile aşırı fiyat kırım-
larının mesleğe olumsuz etkileri” konusunda yaşadık-
ları sorunları paylaştı. 

Yönetim Kurulu üyelerimiz Faruk İLGÜN ve Ümit 
UZUNHASANOĞLU, 2 Haziran Pazartesi günü Kırık-
kale ve Kırşehir il temsilciliklerini ziyaret ederek üye 
toplantıları yaptı. 

Kırıkkale’deki üye toplantısına 12 üye katıldı. Oda-Tem-
silcilik, Oda-Üye ilişkilerinin tartışıldığı toplantıda önü-
müzdeki döneme ilişkin yapılması planlar çalışmalar 
aktarıldı. Ayrıca, temsilcilik için eğilim yoklaması yapıldı. 

Kırşehir’eki ise İl Temsilcisi ve yardımcılarının katılı-
mı ile toplantı yapıldı, toplantıda temsilci belirlenmesi 
içinde eğilim yoklaması yapıldı. 

Yönetim Kurulu II. Başkanı Faruk İlgün, Yönetim Ku-
rulu Mesleki Uygulamalar Üyesi Ümit Uzunhasanoğlu 
ve Onur Kurulu Başkanı Dündar Çağlan, 11 Haziran 
2014‘te Zonguldak İl Temsilciliği‘ni ziyaret etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Zonguldak 
İl Temsilciliği‘nin yenilenmesi amacıyla gerçekleştiri-
len toplantıya yaklaşık 26 üyemiz katıldı. Önümüzdeki 
dönem hedefleri ile Genel Kurulumuzun ardından ya-
pılan çalışmaları anlatıldığı toplantıda temsilci seçimi 

için eğilim yoklaması da yapıldı. Toplantıda ayrıca 
üyelerimizin yaşadıkları sorunlara ilişkin görüş alış-
verişinde bulunuldu. 
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kocaeli il temsilciliği ziyaret edildi

hatay il temsilciliği`nde geniş katılımlı toplantı yapıldı

bolu ve düzce temsilcilikleri ziyaret edildi

Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan ile II. Başkanı 
Faruk İlgün Kocali İl Temsilciliği‘ni ziyaret etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Kocaeli İl 
Temsilciliği‘nin oluşturulması amacıyla üyelerle top-
lantı gerçekleştrildi. Yapılan toplantıda; Genel Kuru-
lumuzun gerçekleştirilmesinden günümüze kadar 

geçen süre içinde yapılan çalışmalar ele alındı. Önü-
müzdeki dönem hedefleri ile oda-üye dayanışmasının 
önemine vurgu yapılan konuşmaların ardından, üye-
lerimizin yaşadıkları sorunlara ilişkin görüş alışveşin-
de bulunuldu. 

Üye toplantısından önce; Kocaeli Üniversitesi Mühen-
dislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölüm Başkanı 
ve öğretim üyeleri de görüşen yönetim kurulumuz, 
oda-üniversite dayanışmasının önemi, özellikle son 
dönem içerisinde temsilcilik ile bölümün gerçekleş-
tirdikleri, ortak “Jeoloji Haftası” etkinliklerinin üyeler 
ve Jeoloji Mühendisliği Bölümü öğrencileri arasında 
yarattığı dayanışmanın önemine vurgu yapılarak, bu 
olumunlu gelişmelerin devam ettirilmesine ilişkin dü-
şünceler paylaşıldı.

Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan ile II. Başkan 
Faruk İlgün 07 Haziran 2014`te Hatay İl Temsilciliği`ni 
ziyaret etti. 25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, 
Hatay İl Temsilciliği‘nin yenilenmesi amacıyla gerçek-
leştirilen toplantıya yaklaşık 60 üyemiz katıldı. 

Önümüzdeki dönem hedefleri ile oda-üye dayanış-
masının önemine vurgu yapılan toplantıda; Genel 
Kurulumuzun gerçekleştirilmesinden günümüze ka-
dar geçen süre içinde yapılan çalışmalar ele alındı. 
Önümüzdeki dönem hedefleri, birlik ve dayanışmanın 
önemi, tüm üyeleri kapsayan temsilcilik yönetiminin 
oluşturulmasının önemi ile üyelerimizin yaşadıkları 
sorunlara ilişkin görüş alışveşinde de bulunuldu. 

Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Halil İbrahim Yiğit 
ve Sosyal İlişkiler Üyesi Rengin Konuk 14 Haziran 
2014‘te Bolu ve Düzce İl Temsilciliklerini ziyaret 
etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Bolu ve 
Düzce İl Temsilciliklerinin yenilenmesi amacıyla ger-

çekleştirilen toplantılarda Bolu İl Temsilciliğinde 8, 
Düzce İl Temsilciliğinde ise 2 üyemiz toplantılara katı-
lım sağladı. Temsilci seçimlerinin de gerçekleştirildiği 
toplantılarda, önümüzdeki dönem hedefleri, yapılan 
çalışmalar ve üyelerin yaşadıkları sorunlara ilişkin 
görüşmeler yapıldı. 
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mersin il temsilciliği`nde toplantı yapıldı

kayseri il temsilciliği ziyaret edildi

çorum il temsilciliği ziyaret edildi

25. çalışma dönemi oda merkez yönetim kurulu ve şube başkanları 
toplantısı gerçekleştirildi.

Yönetim Kurulu II. Başkanı Faruk İlgün 14 Haziran 
2014‘te Mersin İl Temsilciliği‘ni ziyaret etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Mersin İl 
Temsilciliği‘nin yenilenmesi amacıyla gerçekleştirilen 
toplantıya yaklaşık 28 üyemiz katıldı. Önümüzdeki 
dönem hedefleri ile Genel Kurulumuzun ardından ya-
pılan çalışmaları anlatıldığı toplantıda temsilci seçimi 
için eğilim yoklaması da yapıldı. Toplantıda ayrıca 
üyelerimizin yaşadıkları sorunlara ilişkin görüş alış-
veşinde de bulunuldu. 

Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan 12 Haziran 
2014‘te Kayseri İl Temsilciliği‘ni ziyaret etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Kayseri İl 
Temsilciliği‘nin yenilenmesi amacıyla gerçekleştirilen 
toplantıya yaklaşık 40 üyemiz katıldı. 

Önümüzdeki dönem hedefleri ile oda-üye dayanış-
masına vurgu yapılan toplantıda; Genel Kurulumu-
zun gerçekleştirilmesinden günümüze kadar geçen 
süre içinde yapılan çalışmalar ele alındı. Önümüzdeki 
dönem hedefleri ile temsilci seçimi için eğilim yokla-

masının yapıldığı toplantıda üyelerimizin yaşadıkları 
sorunlara ilişkin görüş alışveşinde bulunuldu.

Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Halil İbrahim Yiğit 16 
Haziran 2014‘te Çorum İl Temsilciliğini ziyaret etti.

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Çorum İl 
Temsilciliği’nin yenilenmesi amacıyla gerçekleştirilen 

toplantıya 7 üyemiz katılım sağladı. Temsilci seçim-
lerinin de gerçekleştirildiği toplantıda, önümüzdeki 
dönem hedefleri, yapılan çalışmalar ve üyelerin yaşa-
dıkları sorunlara ilişkin görüşmeler yapıldı.

Odamız 25. dönem çalışmaları kapsamında ilk şube 
başkanları toplantısı gerçekleştirildi. 25. dönem ça-
lışma programı ile idari ve mali işleyişteki son durum 
ile yaşanan sorunların ele alındığı toplantıda. 25. dö-
nem çalışma programının gelen öneriler çerçevesin-
de zenginleştirilerek yayınlanması kararlaştırıldı.
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istanbul şube yönetim kurulu ile ortak toplantı yapıldı

dim mağarası ziyaret edildi

manavgat`ta üye toplantısı yapıldı

Yönetim Kurulu Başka-
nımız Hüseyin Alan, 16 
Haziran 2014 tarihinde 
İstanbu Şube Yönetim 
Kurulu toplantısına ka-
tıldı.

Toplantıda;

- İstanbul Şube Genel 
Kurulu’ndan günü-
müze kadar yapılan 
çalışmalar, şube 
mekanlarının taşınması ve mevcut mekansal du-
rumda gelinen aşamalar,

- Temsilcilik ziyaretleri eğilim yoklamaları ve so-
nuçları, toplantılarda meslektaşlarımızın aktardık-
ları sorunlar,

- 4. Istanbul Jeoloji Sempozyumu kapsamında ya-
pılan çalışmalar,

- Şube olarak toplumsal, sosyal ve mesleki alanlar-
da yaşanan sorunlara ilişkin yaptıkları çalışmalar 
aktarıldı.

Oda Başkanı Hüseyin Alan ise; Genel Merkez Yö-
netim Kurulu‘nun İstanbul Şube‘den beklentileri ile 
önümüzdeki dönem yapılması gereken çalışmalar 
hakkındaki görüş ve düşüncelerini paylaştı. 

Alanya`da yer alan ve ülkemizin önemli jeolojik sit-
lerinden biri olan DİM Mağarası ile jeoturizm amaçlı 
kullanılan bu mağarada çalışan dört meslektaşımız 
3-22.08.2014 tarihinde ziyaret edilerek bu alanda 
yaşanan sorunlar değerlendirildi.

Yapılan değerlendirmede, 644 sayılı KKK ile getirilen 
düzenlemeler sonucunda kurumlar arasında yaşanan 
yetki tartışması sorunun jeoturizm işletmeleri üzerin-
de olumsuzluklara sebebiyet verdiği, bu konuda oda 
olarak çalışmalar yapılması gerektiği belirtildi.

Manavgat`ta çalışan üyelerimiz ile 22.08.2014 ta-
rihinde toplantı yapılarak Manavgat özelinde mes-
lektaşlarımızın yaşadığı sorunlar irdelendi. Yapılan 
değerlendirmelerde özellikle mesleğimizin yapı de-
netim süreci içinde açık bir biçimde tanımlanmama-
sı, Manavgat`a bağlı belde belediyelerinin 30 Mart 
yerel seçimlerinden sonra ilçe merkez belediyesine 

bağlanmasının yarattığı sıkıntılar, belediye bünyesin-
de jeoloji mühendisi bulunmaması nedeniyle yaşa-
nan denetimsizlik konusunda düşüncelerini paylaştı. 
Toplantıda Şube Yönetim Kurulu‘nun en kısa sürede 
belediye başkanlığını ziyaret etmesi ve yaşanan so-
runlara müdahil olması kararlaştırıldı. 
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antalya şube`de toplantı yapıldı

btk toplantısı yapıldı

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan ile Odamız 
Onur Kurulu üyesi Kutlu Taner, 21 Ağustos 2014 tari-
hinde Antalya Şube Yönetim Kurulu toplantısına katıldı.

Toplantıda Şube Başkanı Ömer Pınar Avşar; Antalya 
Şube Genel Kurulu‘ndan günümüze kadar yapılan ça-
lışmalar, hakkında bilgi vererek önümüzdeki süreçte 
yapacakları çalışmalara değindi Avşar çalışmalardaki 
eksiklikleri değerlendirdiği konuşmasında üye –oda 
ilişkisinin geliştirilmesin önemine vurgu yaptı.

Toplantıda yapılan görüşme ve değerlendirmelerden 
sonra;

- 30 Mart yerel seçimlerinden sonra tam şehir ya-
sası ile etki alanı genişleyen büyükşehir belediyesi 
başta olmak üzere, diğer ilçe belediyeler ile ilişkile-
rin geliştirilmesi ve ziyaret edilmesi,

- Şube etki alanı içerisinde yer alan Akdeniz Üni-
versitesi ve Süleyman Demirel Üniversitesi Jeoloji 
Mühendisliği Bölümleri ile ilişkilerin daha da derin-
leştirilerek, ortak etkinlikler yapılması ve üniver-
sitenin şube yönetim kuruluna daha fazla destek 
vermesi için görüşmelerin gerçekleştirilmesi,

- Odamız 25. Çalışma dönemi içerisinde Antalya 
Şube tarafından gerçekleştirilecek etkinliklerde 

şube etki alanındaki üniversite ve il temsilcilerinin 
de düzenleme kurullarında yer alacak şekilde plan-
lamalarının yapılması ve düzenlenecek etkinliklerin 
düzenleme kurullarının hızlı bir şekilde oluşturula-
rak çalışmalara başlanılması,

- Üye ile etkileşimin geliştirilmesi için eğitim semi-
nerleri, üye toplantıları ile üyelerin yerinde ziyaret 
edilmesi uygulamalarının geçekleştirilmesi, jeo-
genç üye örgütlülüğünün geliştirilmesi ve sürekli-
liğinin sağlanması,

- Şube olarak toplumsal, sosyal ve mesleki alanlar-
da yaşanan sorunlara ilişkin çalışmalar yaparak 
bunun kamuoyu ile paylaşılması

konuların kararlaştırıldı.

Oda Başkanı Hüseyin Alan ise yaptığı konuşmada Ge-
nel Merkez Yönetim Kurulu‘nun Antalya Şube‘den bek-
lentileri ile genel Merkez Yönetim kurulunun bu güne 
kadar yaptığı çalışmalar hakkında bilgi verdi.

Toplantıda alınan karar gereğince

1-21.08.2014 tarihinde Oda Başkanımız Hüseyin Alan 
İle Şube yönetim kurulu üyeleri Akdeniz Üniversitesi 
Jeoloji Bölüm Başkanlığını ziyaret etti. Ziyaret toplantı 
şeklinde gerçekleştirilmiş olup, bu toplantıda, jeoloji 
mühendisliği eğitiminde yaşanan sorunlar, Şube –Üni-
versite arasındaki diyaloğ ve bu diyaloğun geliştirilme-
si için yapılması gerekenler ve üyelerimizin yaşadıkları 
sorunlar ile odamızdan beklentileri konusunda görüş 
alışverişinde bulunuldu. 

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Bilimsel Tek-
nik Kurulu (BTK), 25. Dönem ilk toplantısını 27 Ey-
lül 2014 tarihinde; Kurul üyeleri ve JMO Yönetim 
Kurulu‘nun katılımıyla yaptı.

Toplantı, BTK üyelerinin kendisini tanıtması, çalışma 
konuları ve ilgili alanları hakkında bilgiler vermesi ile 
başladı. Toplantıda JMO Yönetim Kurulu Başkanı Hü-
seyin Alan, önümüzdeki iki yıllık dönemde yapmayı 
planladıkları çalışmalar ve Bilimsel Teknik Kurul`dan 
beklentilerini içeren bir sunum gerçekleştirdi. Alan‘ın 

sunumunun ardından BTK üyeleri söz alarak JMO 
Yönetim Kurulu‘ndan beklentilerini ve genel sorunlar 
hakkında görüşlerini açıkladı. Toplantının son bölü-
münde ise BTK`nın çalışma programı ve önümüzde-
ki dönemde yapmayı planladığı çalışmalar hakkında 
görüş ve öneriler alındı. Toplantı başarılı ve üretken 
bir dönem geçirme temennileri ile sona erdi. 
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dsi genel müdürlüğü’nde üye toplantısı gerçekleştirildi 

25. Dönem çalışmaları kapsamında 17.10.2014 tari-
hinde Yönetim Kurulumuz Orman ve Su İşleri Bakan-
lığı DSİ Genel Müdürlüğü‘nde çalışan meslektaşları-
mızla tanışma ve işyeri toplantısı gerçekleştirdi. DSİ 
Genel Müdürlüğü‘nde çalışan üyelerimizle yapılan 
toplantıda,  Nisan 2014 tarihinde oluşan 25. Yönetim 
Kurulunun yaptığı çalışmalar, planlanan etkinlikler ile 
önümüzdeki dönem hedefleri ile oda-üye ilişkisinin 
geliştirilmesi amacıyla yapılan çalışmalar hakkında 
bilgiler verildi. Toplantıda Oda Başkanı Hüseyin Alan;

ñ	AB ile uyum çerçevesinde önümüzdeki dönem  “Su 
Kanun “tasarısının ülke gündemine geleceği, çerçe-
ve yasa niteliğindeki bu yasanın çok önemli olduğu 
meslek örgütü olarak hazırlıksız yakalanmamak için 
kurumda çalışan meslektaşlarımızın komisyon ça-
lışmalara daha fazla katkı koyması gerektiği,

ñ	Küresel iklim değişiminin en çok su kaynakla-
rı üzerine etkilerinin olacağı düşüncesi ile 68. 
TJK`nın ana temasının bu yıl “toplum ve doğa 
için su” olduğu, DSİ Genel Müdürlüğünün bu ku-
rultaya katkı vermesi gerektiği,

ñ	Ülkemizde hey yıl ruhsatlı veya ruhsat almaksızın 
yeraltısuyu kuyularının açıldığı, ancak DSİ Genel 
Müdürlüğünün mevcut organizasyon yapısıyla bunu 
yönetmesinin mümkün olmadığı, DSİ Genel Müdür-
lüğü bünyesinde “Yeraltısuları Daire Başkanlığı” nın 
kurulması Bölge teşkilatlarında ise şube müdürlüğü 
şeklinde yeniden yapılandırma yapması gerektiği,

ñ	Fenni mesuliyet üstlenen meslektaşlarımızın 
önemli sorunlarının bulunduğu, bir fenni mesu-
lün çok sayıda kuyu ruhsatının fenni mesuliyetini 
üstlenebildiği, bununda mesleki deformasyona 
neden olduğu , bunun önlenmesi için DSİ Genel 
Müdürlüğü’nün bir düzenleme yaparak, bir fenni 
mesulün aylık olarak üstlenebileceği kuyu sayısı-
na sınırlama getirmesi gerektiği,

ñ	Urfa, Diyarbakır ve Antalya Bölge Müdürlüğü’nde, 
YAS`tan sorumlu birimlerim Genel Müdürlük 
mevzuatına aykırı işlem tesis etikleri, bu birimlerin 
uyarılması gerektiği,

ñ	Aşırı yeraltısuyu çekiminden kaynaklı olarak bir 
çok yerde YAS seviyelerinde dramatik düşümlerin 
olduğu, bu düşümden kaynaklı olarak bazı yer-
leşim birimlerinde oturmadan kaynaklı hasar ve 
deformasyonların görülmeye başlandığı, bunun 
önlenmesi için DSİ Genel Müdürlüğü’nün  so-
runlu havzalar başta olmak üzere gerçek zamanlı 
izleme ve kontrol mekanizması kurması gerektiği,

ñ	Küresel iklim değişimi nedeniyle her yıl ülkenin 
farklı bölgelerinde taşkınlardan dolayı çok sayıda 
vatandaşımızın yaşamını yitirdi, miyarlara varan 
maddi kayıpların oluştuğu, bunun önlenmesi 
için DSİ Genel Müdürlüğü tarafından Taşkın Risk 
Haritaları’nın hazırlanarak CBS üzerinden tüm kişi 
ve kurumların kullanımına sunması gerektiği,

ñ	Önümüzdeki dönemde kuraklık ve artan kentsel nü-
fusun etkisiyle bir çok  kentsel ve kırsal yerleşim biri-
minde su temini ve su yönetiminde  önemli sorunların 
meydana geleceği, ülke insanı üzerinde bunun etki-
lerinin önlemesi için DSİ Genel Müdürlüğünün yerel 
idarelere rehberlik ederek kentsel su yönetimlerinin 
yeniden şekillendirilmesine katkı vermesi gerektiği,

ñ	Ülkemizde özel sektör tarafından gerçekleştiri-
len su yapılarının denetiminde önemli sorunların 
bulunduğu, bu sorunların aşılmasında DSİ Genel 
Müdürlüğüne önemli sorumluluklar düştüğü,

konularında sorun ve sıkıntıların bulunduğu, bu sıkıntı-
ların aşılması amacıyla 25. Dönem çalışmaları kapsa-
mında gerek 68. Kurultayımızda, gerekse şubelerimi-
zin öncülüğünde spesifik konularda çalıştay, konferans 
ve sempozyumların gerçekleştirileceğini vurguladı. 

Kurumda çalışan meslektaşlarımızda; özellikle YAS 
kuyularında fenni mesuliyet üstlenen meslektaşları-
mıza yönelik eğitim verilerek kapasitelerinin artırılması 
gerektiği ile Oda ile kurum arasında var olan diyaloğun 
daha da geliştirilmesi gerektiğine vurgu yaptı. Yapılan 
değerlendirmeler sonucunda kurum ile oda arasındaki 
bağın sağlanması amacıyla iş yeri temsilci seçimlerine 
geçilmiş, Aytaç İşçi‘nin İşyeri Temsilci olması kararlaştı-
rıldıktan sonra toplantı iyi niyet dilekleri ile sona ermiştir.
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çevre ve şehircilik bakanlığı

nevşehir il temsilciliği ziyaret edildi

Mesleki Hizmetler, Mekansal Planlama, Altyapı 
ve Kentsel Dönüşüm, CBS Genel Müdürlükleri’nde 
Üye Toplantısı Gerçekleştirildi

25. Dönem çalışmaları kapsamında 20.10.2014 ta-
rihinde Odamız Yönetim Kurulu Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığına bağlı Mesleki Hizmetler, Mekansal Plan-
lama, Altyapı ve Kentsel Dönüşüm, CBS Genel Mü-
dürlüklerinde çalışan meslektaşlarımızla tanışma ve 
işyeri toplantısı gerçekleştirildi.

Yapılan toplantıda, Nisan 2014 tarihinde oluşan 25. 
Yönetim Kurulunun bugüne kadar yaptığı çalışmalar, 
planlanan etkinlikler ile önümüzdeki dönem hedefleri 
ile oda-üye ilişkisinin geliştirilmesi amacıyla yapılan 
çalışmalar hakkında bilgiler verilmiştir. Ayrıca toplan-
tıda;

Ø	644 sayılı KHK ile kurulan Çevre ve Şehircilik Ba-
kanlığının serbest jeoloji mühendisliği kapsamında 
İmar, Planlama, Kentleşme, Coğrafi Bilgi Sistemle-
ri, Kentsel Dönüşüm, Doğal ve Kültürel Varlıkların 
Korunması ve Tescili, Yapı üretim ve dentimi ile 
çevre mevzuatı kapsamında yapılan hizmetlerinin 
düzenleyicisi ve dentleyici konumunda olduğu vur-
gulanarak, oda ile kurumda çalışan meslektaşla-
rımız daha güçlü bağlar oluşturulması konusunda 
çaba sarf etmemiz gerektiğine vurgu yapmıştır.

Ø	Kurumda çalışan meslektaşlarımız da, Oda’nı-
neğitim ve kurs faaliyetlerine daha fazla yoğun-
laşması, özellikle serbest piyasada faaliyet gös-
teren meslektaşlarımızın hazırladıkları raporların 
yetersiz olduğu ve bunun geliştilirmesi gerektiği 
yönündeki düşüncelerini paylaşmışlardır.

Yapılan değerlendirmelerden sonra kurumda yer alan 
meslektaşlarımızla gerekli bağların sağlanması için 
İşyeri Temsilcisi seçimleri gerçekleştirilmiştir. Yapı-
lan değerlendirme sonucunda Havva Bellisiz, Fazlı 
Toprak, Mustafa Aktan’ın İşyeri Temsilcileri olmaları 
kararlaştırıldıktan sonra toplantı iyi niyet dilekleri ile 
sona ermiştir.

Nevşehir İl Temsilciliğimiz Yönetim Kurulu II. Başka-
nı Faruk İlgün, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Halil 
İbrahim Yiğit ve Mali Müşavir Suzan Angı tarafından 
ziyaret edildi. 

25. Dönem Oda çalışmaları kapsamında, Nevşehir 
İl Temsilciliği’nin yenilenmesi amacıyla üyelerle top-
lantı gerçekleştirildi. Yapılan toplantıda; Genel Kuru-
lumuzun gerçekleştirilmesinden günümüze kadar 
geçen süre içinde yapılan çalışmalar ele alındı. Önü-
müzdeki dönem hedefleri ile oda-üye dayanışmasının 
önemine vurgu yapılan konuşmaların ardından, üye-
lerimizin yaşadıkları sorunlara ilişkin görüş alışve-
şinde bulunuldu. Üyelerimiz, DSİ ile YAS konusunda 
sorun yaşandığını belirterek bazı ilçelerde de zemin 

etüt raporu istenmediğini dile getirdi. Üyelerimiz yeni 
atanacak temsilcinin öncelikle il ve ilçelerde kamu 
kurumlarını ziyaret etmesi gerektiğine dikkat çektiler. 

Toplantının son bölümünde yapılan eğilim yoklama-
sı sonucu İl Temsilciliği’ne Hüseyin Uğur, Temsilci 
yardımıcılıklarına ise Zafer Ertosun ve Arzu Kılınç’ın 
getirilmesi kararlaştırıldı. 
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tabiat varlıklarını koruma genel müdürlüğü’nde  
üye toplantısı gerçekleştirildi 

25. Dönem çalışmaları kapsamında 17.10.2014 
tarihinde Yönetim Kurulumuz Çevre ve şehircilik 
Bakanlığı Tabiat Varlıkları Genel Müdürlüğü‘nde ça-
lışan meslektaşlarımızla tanışma ve işyeri toplantısı 
gerçekleştirildi. Tabiat Varlıkları Genel Müdürlüğü‘nde 
çalışan üyelerimizle yapılan toplantıda,  Nisan 2014 
tarihinde oluşan 25. Yönetim Kurulu‘nun yaptığı ça-
lışmalar, planlanan etkinlikler ile önümüzdeki dönem 
hedefleri ile oda-üye ilişkisinin geliştirilmesi amacıyla 
yapılan çalışmalar hakkında bilgiler verilmiştir. Top-
lantıda Oda Başkanı Hüseyin Alan;

ñ	644 sayılı KHK ile kurulan Tabiat Varlıkları Genel 
Müdürlüğün görev yetki ve sorumluluklarına ba-
kıldığında özellikle jeoloji mühendisliği çalışma 
konuları içinde yer alan milyonlarca yıllık süreçler 
içerisinde oluşmuş olan jeolojik miras niteliğindeki, 
jeositler, jeoparklar, obruklar, mağaralar, kıyı alan-
ları, yüzey veya yeraltısuları gibi kamusal varlıkla-
rımızın korunması ve gelecek nesillere aktarılması 
konusunda kurumda çalışan meslektaşlarımıza 
önemli görev ve sorumluluklarının bulunduğu,

ñ	Başta 2863 sayılı yasa ve bu yasaya dayanıla-
rak çıkarılan yönetmelikler içinde  jeolojik miras 
öğelerine ait kavramların  tanımsız olması,  doğal 
varlık niteliğindeki  jeolojik miras öğelerinin ko-
runması konusunda kurulan komisyonlarda “jeo-
loji mühendislerine” yer verilmesi,

ñ	Jeolojik miras öğelerinin tescil edilmesi süreç-
lerinde hazırlanan teknik dokümantasyonların 
yetersizliği ve UNESCO standartlarına uyumlu 
olmaması,

ñ	Özel koruma statüsündeki alanların korunması 

kapsamında hazırlanan raporların yetersizliği, ko-

nularında önemli sorun ve sıkıntıların bulunduğu, 

bu sıkıntıların aşılması amacıyla 25. Dönem ça-

lışmaları kapsamında Denizli`de, Denizli Şubemi-

zin sekretaryasında “Jeolojik Miras Çalıştayı”nın 

gerçekleştirileceği, kurumda çalışan arkadaşları-

mızın bu sürece katkı ve destek vermeleri gerek-

tiğini vurgulamıştır.

Kurumda çalışan meslektaşlarımız da; 

ñ	Mevzuattan kaynaklanan önemli sorunlarının ol-

duğu, mevcut mevzuatın değiştirilmesi konusun-

da odanın girişimde bulunması,

ñ	Kurumun görev yetki ve sorumlulukları ile Doğa 

Koruma Genel Müdürlüğü’nün görev alanlarının 

çakıştığı, bu nedenle önemli bir karmaşanın ya-

şandığı,  iki genel müdürlüğün birleştirilmesinin 

yararlı olacağı,

ñ	Ülkemizin bir çok alanında kültürel miras ögeleri-

nin doğal miras niteliğindeki alanlar içinde yer al-

dığı, ancak yasal mevzuatın yetersizliği nedeniyle 

bu nitelikteki yerlerin hangi kapsamda değerlendi-

rileceğine ilişkin sıkıntılar bulunduğu,

ñ	Ülkemizde çok sayıda koruma statüsünün bulun-

duğu, bununda önemli karmaşaya neden olduğu 

ifade edilerek koruma statülerin yeniden değer-

lendirilmesi gerektiği,

konularına değinilmiş ve oda ile daha sıkı bağların 

oluşturulması gerektiği konusunda  fikirbirliği sağlan-

mıştır. Yapılan değerlendirmelerden sonra kurumda 

yer alan meslektaşlarımızla gerekli bağlarının sağlan-

ması için iş yeri temsilci seçimleri gerçekleştirilmiştir. 

Yapılan değerlendirme sonucunda Yusuf Akçay‘ın 

Temsilci, Ahmet Oğuz‘un ise Temsilci Yardımcısı ol-

ması kararlaştırıldıktan sonra toplantı iyi niyet dilekleri 

ile sona ermiştir. 
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25. dönem ilk danışma kurulu toplantısı gerçekleştirildi 

25. Dönem 1. Danışma Kurulu Toplantısı, 01 Kasım 
2014 tarihinde Genel Merkez Binamız’ın Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirildi. Genel Merkez Yönetim 
Kurulu, Onur Kurulu, Denetleme Kurulu ile Şube Yö-
netim Kurulu Başkan, Yazman, Sayman Üyeleri ve 
İl Temsilcilerimiz olmak üzere 53 kişi katıldı. Genel 
Merkez Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan ‘ın 
açılış konuşması ve tanışma ile başlayan toplantı-
da;  Genel Merkez, Şubelerimiz ve Temsilciliklerimiz 
tarafından 25. Dönem Çalışma Programı kapsa-
mında geçen altı aylık süre zarfında örgütsel, idari, 
mali işleyişe ilişkin yapılan çalışmalar ile önümüz-
deki süreçte yapılması planlanan çalışmalar hakkın-
da bilgilendirme ve görüş alışverişinde bulunuldu.  
Danışma Kurulu toplantısına katılan Genel Merkez 
Yönetim Kurulu, Denetleme Kurulu, Onur Kurulu ile 
toplantıya katılan Şube Kurulu, Şube Yönetim Kurulu 
Başkan, Sayman ve Yazman üyeleri ile İl Temsilcileri-
mize tek tek söz verilerek konular değerlendirilmiş ve 
aşağıda belirlenen kararlar alınmıştır.

1. 2012 yılında Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tara-
fından gerek 3194 sayılı İmar Kanunu, gerekse 
Planlı Alanlar Tip İmar ve Yapı Denetim Uygulama 
Yönetmeliklerinde yapılan değişiklikler sonucu 
özellikle imar, planlama, kentleşme konusunda 
üretilen mesleki hizmetlerde yaşanan deformas-
yonun önlenmesi amacıyla, tüm örgüt birimlerin 

İKK`lar veya Oda olarak belediyelerle görüşerek 
protokol yapılması konusunda girişimlerde bulu-
nulması, bu konuda Genel Merkez tarafından ha-
zırlanan protokolün yeniden tüm örgüt birimlerine 
gönderilmesi gerektiği, 

2. 17 Aralık 2013 tarihinde yayınlanan Bakan-
lar Kurulu Kararı nedeniyle Odamız’ın da içinde 
bulunduğu TMMOB‘ye bağlı 11 odanın idari ve 
mali denetiminin Çevre ve Şehircilik Bakanlığı ile 
ilişkilendirildiği, bazı bakanlıklar tarafından başla-
tılan incelemelerde üye aidat borcu konusunda 
hassasiyetler gösterildiği belirtilerek,  üye aidat 
borçlarının tahsili konusunda tüm örgüt birimlerin 
borçlu üye listelerini çıkarmaları, üye aidat bor-
cu olan üyelere telefonla bildirimde bulunulması, 
Genel Merkez’in her ay üyelere gönderilen borç 
bildirim yazısını güncelleyerek 15 günde bir üye-
lere e-mail yoluyla duyuru yapması, Ocak ayında 
ise; tüm duyuru ve bilgilendirmelere rağmen ya-
nıt vermeyen veya üye aidat borcunu ödemeyen 
üyelere yönelik İcra Kanunu hükümlerine göre 
üye aidat borçlarının tahsil edilmesi çalışmalarına 
başlanılması,

3. Oda mali işleyişin yeniden yapılandırılması ama-
cıyla yürütülen çalışmalar kapsamında; tüm örgüt 
birimlerince, dönem başında yayınlanan bütçe 
uygulama amaç ve ilkelerine uygun olarak mali 
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yapılarını gözden geçirmeleri, gelir-gider dengesi 
bozulan tüm örgüt birimlerinde, Genel Merkez Yö-
netim Kurulu’nun her türlü tasarrufunun yanında,  
personel ve kiralık mekan durumlarının da yeni-
den değerlendirilmesi gerektiği,

4. 25. Dönem Çalışma Programı kapsamında plan-
lanan etkinliklerin belirlenen zaman dilimleri içinde 
gerçekleştirilebilmesi için, örgüt adına etkinlik gö-
revi verilen birimlerin en kısa sürede Genel Merkez-
le de irtibata geçerek etkinlik düzenleme kurullarını 
oluşturması ve çalışmalara başlanması,

5. Planlanan etkinliklerin mali yapı üzerine yük bin-
dirmemesi amacıyla olabildiğince Oda öz kaynak-
ları yerine, Odan’ın amaç ve ilkeleri göz önünde 
bulundurularak sponsorluk desteği alınmasına, 

6. Örgütün sahip olduğu insan kaynağının iyi kulla-
nılması amacıyla, örgüt birimlerince oluşturulan 
kurul ve komisyonların diyalog içinde olmaları, 
kurul ve komisyonların birbirini besler nitelikte 
hareket etmeleri gerektiği vurgulanarak, Genel 
Merkez’de oluşturulan komisyonlar ile Şube ve 
Temsilcilikler’de oluşturulan komisyonların bağ 
kurması konusunda yönetim kurullarının çaba 
harcamasına,

7. Denetleme Kurulu tarafından tespit edilen ve şu-
belere bildirilen konulardaki eksikliklerin hızlı bir 
şekilde giderilmesi gerektiği,

8. Mesleki ve toplumsal alanda yaşanan sorunla-
ra taraf olunması, mesleki bilgi zenginliğimizle 
çevremizde yaşanan olaylara duyarlılık gösteril-
mesi, bu konularda gerekli inceleme ve raporlar 

hazırlanarak tüm kamuoyu ve meslektaşlarımızla 
paylaşılması,

9. Meslek alanımıza ilişkin yapılan çeşitli düzenle-
meler ile Oda tarafından yürütülen çeşitli çalışma-
lar için gönderilen yazılara yanıt verilmediği veya 
zamanında gerekli geri dönüşümlerin sağlanma-
dığı, bunun yönetim kurullarınca değerlendirilerek 
giderilmesi gerektiği,

10. Şube ve temsilciliklerin, üye-oda ilişkilerini sağla-
mada ilk basamak olması nedeniyle, üye-oda iliş-
kisinin geliştirilmesi amacıyla işsiz üye, çalışan 
üye, SMM`ler ile düzenli toplantılar yapılması, 
kurum ve iş yeri ziyaretlerin gerçekleştirilmesi,

11. Suriye ve Irak`tan göç edenler için oluşturulma-
sı düşünülen konteyner kent için Diyarbakır İKK 
tarafından başlatılan ve TMMOB Yönetim Kuru-
lunca da kabul edilen yardım kampanyasına tüm 
örgüt birimlerince üyelere duyurulması ve üyele-
rimizin gönüllülük temelinde verecekleri yardımla 
“konteyner kente” destek olunması,

konularında çalışmalar yapmak üzere kararlar alın-
mıştır.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası; bundan önce ol-
duğu gibi bundan sonrada karanlığa karşı aydınlığı,  
doğma ve hurafeye karşı aklın ve bilimin yol gösteri-
ciliğini savunmaya, bilim ve emekle ürettiklerini umut 
ve inatla toplumun ve meslektaşların hizmetine sun-
maya devam edecektir. 

Bilimle, emekle, inatla, umutla, 
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası
Yönetim Kurulu

tpao`da üye toplantısı yapıldı
Odamızın 25. Dönem çalışmalarında öngördüğümüz 
üzere üniversiteler, kamu ve özel şirketler ile jeolojiyi 
ilgilendiren tüm alanlarda çalışan üyelerimizin, sorun 
ve önerilerini değerlendirmek, örgüt ve üyenin birbiri-
ni daha yakından tanımasını sağlamak amacı ile de-
vam eden ziyaretlerimiz bu kez Türkiye Petrolleri Ano-
nim Ortaklığı (TPAO)`nda gerçekleştirildi. 12 Kasım  
2014 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, 
II. Başkan Faruk İlgün, Yazman  Murat Ateşoğulları 

ve Mesleki İlişkiler üyesi Ümit Uzunhasanoğlu‘nun 
katıldığı toplantıda kurumun bugün ve gelecekteki 
konumu ve üyelerimizin talepleri görüşüldü. Ayrıca 
Odamızın bazı kurumlar ile yapmış olduğu sözleşme-
ler sonucu üyelerine tanıdığı ayrıcalık ve hizmetlerden 
olan Ferdi Kaza Sigortası ile ilgili bilgiler verildi. 
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tki genel müdürlügü’nde üye toplantısı gerçekleştirildi
25. Dönem çalışmaları kapsamında 

20.10.2014 tarihinde Odamız Yöne-
tim Kurulu Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’na bağlı 
TKİ Genel Müdürlüğü’nde çalışan meslektaşlarımızla 
tanışma ve işyeri toplantısı gerçekleştirildi.

Yapılan toplantıda, Nisan 2014 tarihinde oluşan 25. 
Yönetim Kurulu’nun bugüne kadar yaptığı çalışmalar, 
planlanan etkinlikler ile önümüzdeki dönem hedefleri 
ile oda-üye ilişkisinin geliştirilmesi amacıyla yapılan 
çalışmalar hakkında bilgiler verildi. Ayrıca toplantıda;

Ø	301 maden emekçisinin yaşamını yitirdiği “Soma 
maden faciası” konusu değerlendirilerek, bu ola-
yın kurum personeli üzerinde oluşturduğu baskı 
ve motivasyon sorunları,

Ø	Genelde madencilikte, özelde ise kömür maden-
ciliğinde yaşanan ölümlü iş kazalarının nedenleri 
ve kurumun bunu ölmesinde yapacağı çalışma-
ların önemi,

Ø	Kuruma bağlı ruhsat sahaları ile bazı işletmelerin 
özelleştirme kurumuna davredilmesinden kay-
naklanan sorunlar,

konusunda görüş alışverişinde bulunulmuş ve ku-
rumda çalışan meslektaşlarımızla ile Oda arasında 
işbirliğinin geliştirilmesi amacıyla İşyeri Temsilcisi 
seçimi gerçekleştirilmiştir. 

Toplantıdan sonra Odamız Yönetim Kurulu Başkan 
ve üyeleri TKİ Genel Müdür Yardımcısı Abdurrahman 
Murat’ı yerinde ziyaret edilerek;

Ø	Ölümlü iş kazalarının yaygın olarak görüldüğü 
kömür madenciliğinde; bunun önlenmesi veya 
mümkün mertebede azaltılması için TKİ Genel 
Müdürlüğüne önemli sorumluluklar düştüğü, he-
yelan, kayma, göçme, devrilme vb. problemlerin-
den kaynaklanan ölümlü kazaların önlenmesi için 
gelişmiş dünya örneklerinde olduğu gibi ocaklar-
da düzenli olarak günlük jeoteknik parametrelerin 
toplanması ve değerlendirilmesinin önemi,

Ø	Ülkenin enerji bağımlılığının her geçen gün arttığı 
bir ortamda, kurumun ülke kömür üretiminden 
özelleştirmeler veya ruhsat devri yöntemiyle çe-
kilmesinin yanlışlığı,

Ø	TKİ Genel Müdürlüğü’nde AR-GE çalışmalarının 
yetersizliği ile yeter sayıda jeoloji istihdamının-
sağlanmaması nedeniyle arama faaliyetlerinde 
yaşanan sorunlar ile jeoloji mühendisi istihdamı-
nın arttırılması gerektiğine,

ilişkin görüş ve düşünceler paylaşılarak, daha sık bir 
araya gelmenin önemine vurgu yapıldı. 

migem`de üye toplantısı yapıldı
Odamızın 25. Dönem çalışmaları kapsamında üni-
versiteler, kamu ve özel şirketler ile jeolojiyi ilgilen-
diren tüm alanlarda çalışan üyelerimizin, sorun ve 
önerilerini değerlendirmek, örgüt ve üyenin birbirini 
daha yakından tanımasını sağlamak amacı ile de-
vam eden ziyaretlerimiz bu kez Maden İşleri Genel 
Müdürlüğü`nde gerçekleştirildi. Yönetim Kurulu 
Başkanı Hüseyin Alan, II.Başkan Faruk İlgün, Say-
man H. İbrahim Yiğit ve Mesleki İlişkiler Üyesi Ümit 
Uzunhasanoğlu‘nun katıldığı toplantıda MİGEM‘de 
çalışan üyelerimizle Madencilik Çalıştayı‘na yöne-
lik, arama ve işletme sahalarında ruhsatlandırmalar 
ve ruhsat hukuku, madencilik sektöründe çalışan 
emekçilerin ve meslektaşların problemleri ve çözüm 

önerileri, maden arama ve işletme aşamasında ya-
pılacak jeolojik çalışmaların uluslararası standartlar 
da gözetilerek belirlenmesi, bu çalışmalarda jeoloji 
mühendisinin rolü gibi ana başlıklar tartışıldı. Ziyaret, 
kurumun bugün ve gelecekteki konumu, üyelerimizin 
odamızdan, odamızın üyelerinden beklentilerinin or-
taya konulması ile son buldu. 
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ilbank a.ş.’de çalışan üyelerimiz ile 
işyeri üye toplantısı yapıldı 

sivas şube ile cumhuriyet üniversitesi jeololoji mühendisliği bölümü 
ziyaret edildi 

Odamızın 25. Dönem çalışmalarında öngördüğümüz 
üzere üniversiteler, kamu ve özel şirketler ve jeolojiyi 
ilgilendiren tüm alanlarda çalışan üyelerimizin, sorun 
ve önerilerini değerlendirmek, örgüt ve üyenin bir-
birini daha yakından tanımasını sağlamak amacı ile 
devam eden ziyaretlerimiz bu kez İLBANK A.Ş.’de 
gerçekleştirildi. 02 Aralık 2014 tarihinde Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin ALAN, Yazman Murat ATE-
ŞOĞULLARI ve Mesleki Uygulamalar Üyesi Ümit 
UZUNHASANOĞLU katılmış İLBANK A.Ş.’de çalışan 
üyelerimizle kurumun ve çalışanlarının sorun ve ta-

lepleri konuşulmuş, gerçekleştirilen bu ziyaret kuru-
mun bugün ve gelecekteki konumu, üyelerimizin oda-
mızdan, Odamız’ın üyelerinden beklentilerinin ortaya 
konulması ile son bulmuştur. Yapılan toplatıdan sonra 
Hüseyin Tevhit Arıcan ve Ersin Gırbalar, İş Yeri Tem-
silcisi olarak belirlenmiştir. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan 10 Aralık 
2014 tarihinde Sivas Şube Yönetim Kurulu Başkan 
ve üyeleri ile bir araya geldi. Sivas ve çevresinde 
mesleğimizin yaşadığı sorunların değerlendirildiği 
toplantıdan sonra, Cumhuriyet Üniversitesi Jeoloji 
Bölüm Başkanlığı ziyaret edildi. Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Hüseyin Yalçın, Teknoloji Fakültesi Dekanı ve Oda-
mız TJK Bülteni Editörü Prof. Dr. Orhan Tatar ile Prof. 
Dr. Hüseyin Yılmaz`ın da hazır bulunduğu toplantıda, 
son yıllarda jeoloji mühendisliği eğitimi ve bölümle-
rinin yaşadığı sorunlar, oda tarafından düzenlenen 
etkinlikler ile oda ve bölümlerimiz arasındaki ilişkilerin 

geliştirilmesi konuları üzerinde görüş alış-verişinde 
bulunuldu. Yapılan değerlendirmeler sonucunda iliş-
kilerin daha da geliştirilmesi gerektiği temenni ile  son 
buldu. 

genel merkeze bağlı il temsilcileri toplantısı yapıldı
Genel Merkez’e bağlı İl temsilcileri 7 Şubat Cumar-
tesi günü Genel Merkez Toplantı salonunda bir araya 
geldi. AKP’nin TMMOB Yasası’nda yapamaya ha-
zırlandığı değişikliğe karşı TMMOB’nin ve Odamızın 
çalışmalarının ele alındığı toplantıda il temsilcilerimiz 
illerinde yaşadıkları sorunları ve çözüm önerileri dile 
getirdi. Toplantının ardından il temsilcilerimize yönelik 
idari ve mali işleyiş ile ‘JMOBİS’ altyapısının kullanıl-
ması konusunda eğitim verildi.
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odamız “coğrafi bilgi sistemleri ve uzaktan algılama çalışma gurubu” 
oluşturuldu 

Farklı kurum ve kuruluşlardan çok sayıda meslekta-
şımızın katılımı ile oluşturulan çalışma grubu, yaptığı 
ilk toplantıda çalışma grubunun amacını; “Coğra-
fi verilere bağlı olarak çok sayıda tematik harita ve 
bilgi üreten jeoloji mühendislerinin, kentsel ve kırsal 
planlama, su ve havza yönetimi, yapılaşma, enerji 
ve maden kaynakları, çevre vb. gibi farklı amaçlarla 
ürettikleri jeoloji mühendisliği verilerinin diğer meslek 
disiplinleri veya karar vericilerle paylaşabilmesi CBS 
ve uzaktan algılama bilgi teknolojilerini kullanmaları 
ile mümkündür. Ancak ülkemizde üretilen jeoloji mü-
hendisliği verilerinin istenilen standart ve gösterimde 

olmadığı, kurumların ürettikleri verileri CBS siste-
mi üzerinden toplumun diğer kesimleri ile yeterince 
paylaşamadığı da bilinmektedir. Bu da ülke kaynak-
ların doğru kullanılamaması ve aynı alanda benzer 
amaçlara yönelik araştırmaların yapılmasına, zaman 
ve kaynak israfına neden olmaktadır. Bu sorunların 
çözümü amacıyla, jeoloji mühendisliği eğitim süreç-
lerinden başlayarak CBS konusunda dünyadaki ge-
lişmelerin takip edilmesi, ülkemizde farklı kurumlar 
tarafından üretilen jeoloji mühendisliği hizmet alanla-
rındaki verilerin ulusal veya ülkemizin entegre olmayı 
taahhüt ettiği uluslararası norm ve standartlara göre 
üretilmesi ve gösteriminin sağlanması ve geliştirilme-
si konusunda çaba sarf edilmesi, CBS kullanımının 
jeoloji mühendisliği meslek alanında artırılması ama-
cıyla TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası bünyesinde, 
farklı kurum ve kuruluş, oda ve üniversitelerin jeoloji 
mühendisliği bölümlerinden temsilcilerin içinde yer 
aldığı “COĞRAFİ BİLGİ SİSTEMLERİ VE UZAKTAN 
ALGILAMA ÇALIŞMA GRUBU’NUN” oluşturulması-
nın kararlaştırıldığı deklare edildi. 

ankara’da işyeri temsilcileri toplantısı yapıldı
Yönetim Kurulumuz 7 Şubat 2015 tarihinde 
Ankara’daki işyeri temsilcileri ile bir araya 
geldi. Toplantı Yönetim Kurulu başkanı Hü-
seyin Alan’ın açılış konuşması ile başladı. 
Alan konuşmasında AKP’nini Torba Yasası ile 
TMMOB ve Odaları işlevsizleştirmeye yönelik 
bir çaba içine girdiğinin hatırlatarak, Odaların 
buna karşı üyeleri ile bağlarını güçlendirmek 
için daha çok çalışması gerektiğine dikkat 
çekti. Alan, bu anlamda işyeri temsilcilerine 
önemli görevler düştüğünü söyleyerek, işyeri tem-
silcileri ile toplantıların süreklileştirileceğini söyle-
di. Alan’ın konuşmasının ardından Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz, Faruk İlgün, Halil İbrahim Yiğit ve Ümit 
Uzunhasanoğlu da söz alarak görüşlerini dile getirdi. 
Daha sonra işyeri temsilcileri söz alarak işyerlerinde 

yaşadıkları sorunlar hakkında bilgileri paylaştıktan 
sonra, Oda başkanımız Alan iş yeri temsilcilerinden 
kurumlarda üyelerimiz yaşadıkları sorunlar hakkında 
raporlar düzenlemelerini, daha etkili iletişimin sağlan-
ması için gurup e-mail adresi oluşturulması ve bir 
sonraki toplantının 14 mart 2015 tarihinde hazırlanan 
raporların değerlendirilmesi kararlaştırıldı. 
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edirne’de üye toplantısı yapıldı

`ortadoğu barışı ve çözüm süreci` tartışıldı

Yönetim Kurulu Başkanımız Hüseyin ALAN`ın katılımı 
ile 10 Şubat saat 16:00 da Edirne İl Temsilciliği’nde 
üye toplantısı gerçekleştirildi. 20 yakın üyemizin ka-
tılı ile gerçekleşen toplantıda Oda Başkanımız ALAN, 
Odamız 24. Dönem çalışmaları kapsamında bugüne 
kadar yapılan çalışmalar hakkında bilgi aktardık-
tan sonra, TMMOB Ankara Yürüyüşü ve AKP’nini 
TMMOB ve Odaları işlevsizleştirmeye yönelik ‘Torba 

Yasası’nın ele alındığı toplantıda üyelerimiz de yaşa-
dıkları sorunları ve çözüm önerilerini dile getirdi. 

24 Eylül 2014 Çarşamba Günü Yazar- Aktivist Ay-
han Bilgen ile “Ortadoğu Barışı ve Çözüm Süreci” 
üzerine bir söyleşi gerçekleştirildi. Yönetim Kurulu 
Üyemiz Beril Açıkgöz‘ün sunuşu ile başlayan söy-
leşide Ayhan Bilgen Ortadoğu‘da yaşananları tarihe 
de atıfta bulunarak özetledi. Ortadoğu‘da ve özellikle 
Rojova‘da yaşananlara ve IŞİD çetelerinin katliam-
larına değinen Bilgen‘in konuşmasının ardından söz 
alan üyelerimiz Ortadoğu Barışı ve Çözüm Süreci‘ne 
ilişkin görüşlerini dile getirdi. 

tıbbi jeoloji çalışma grubu ilk toplantısını yaptı
25. Çalışma Dönemi’nde oluşturulan Tıbbi 
Jeoloji Çalışma Grubu 21 Şubat Cumar tesi günü 

Genel Merkez Toplantı Salonu’nda bir araya 
geldi.

‘sürdürülebilirlik ve jeotermal kaynaklar’ konferansı yapıldı

Odamız Bilimsel ve Teknik Kurulu tarafından hazır-
lanan “Bilimsel Teknik Konferans Dizisi” 21 Şubat 
Cumartesi günü saat 13.30‘da Dr.Ali Koçak tarafın-

dan verilen “Sürdürülebilirlik ve Jeo-
termal Enerji” konferansı ile başladı. 
Genel Merkez Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirilen konferans, Dr.Ali 
Koçak’ın sunumunun ardından soru-
cevaplarla tamamlandı.

Konferans dizisi kapsamında 28 Şubat 
Cumartesi günü saat 13.30’da Ersin 

Gırbalar, “Jeotermal Isı Pompalarında Kuyu Tasarı-
mı” konferansını verecektir. 
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sondaj konferansı düzenlendi 

ısı pompalarında kuyu tasarımı konferansı yapıldı

1-7 mart deprem haftası etkinlikleri başladı

Sondaj Komisyonumuz tarafından düzenlenen Sondaj 
Konferansı 29 Kasım Cumartesi günü Genel Merkez 
Konferans Salonumuzda saat 13.30‘da Mehmet Ruhi 
Akçıl ve Mustafa Yağmur tarafından verildi. Konferan-
sın ilk Bölümünde BTK Sondaj Uygulamaları Üyesi 
ve Sondaj Komisyonu Başkanı Mehmet Ruhi Akçıl 
tarafından “Elmaslı Sondajlarda Karot Yüzdesini ve 
Kalitesini Etkileyen Faktörler” konulu sunum yapıldı. 
Konferansın ikinci bölümünde ise Sondaj Komisyo-
nu Üyesi ve İşçi Sağlığı ve Güvenliği Çalışma Grubu 
Başkanı Mustafa Yağmur tarafından “Sondajlarda İş 
Sağlığı ve Güvenliği” konulu sunum gerçekleştirildi. 

Meslektaşlarımızın yoğun ilgisinin gözlendiği kon-
feransta sunumların ardından yapılan tartışmalarla 
Sondaj sektöründe yaşanan sorunlar ele alındı.

Odamız Bilimsel ve Teknik Kurulu tarafından hazırla-
nan “Bilimsel Teknik Konferans Dizisi” 28 Şubat Cu-

martesi günü saat 13.30’da Ersin Gırbalar tarafından 
verilen “Jeotermal Isı Pompalarında Kuyu Tasarımı” 
konferansı ile devam etti. Genel Merkez Konferans 
Salonu‘nda gerçekleştirilen ve çok sayıda meslekta-
şımızın katıldığı konferans, Ersin Gırbalar’ın sunumu-
nun ardından soru-cevaplarla tamamlandı.

Bilimsel ve Teknik Konferans dizisi kapsamında 14 Mart 
2015 Cumartesi günü saat 13.30‘da Prof. Dr. Nizamet-
tin Kazancı, “Jeolojik Koruma” konferansını verecektir. 

1-7 Mart Deprem haftası kapsamında; Deprem/afet-
lere karşı toplumsal duyarlılık ve bilincin artırılması 
amacıyla Odamız tarafından başlatılan bilimsel kon-
feransların ilk Ankara’da Odamız Genel Merkez kon-
ferans gerçekleştirildi. 1 Mart Pazar saat 14.00’den 
başlayan konferansta;  Prof. Dr. Şükrü ERSOY ta-
rafından “2014 Yılının Afet Olayları (Dünyada ve 
Türkiye`de)”, Doç. Dr. Tamer Yiğit DUMAN tarafın-
dan “Depreme Neden Olan Faylarımız”, Dr. Murat 
NURLU tarafından “Ülkemizin Depremselliği” ko-
nularında bilgiler verildi. Çok sayıda meslektaşımızın 
katıldığı konferansın ardından Oda Başkanımız  Hü-
seyin ALAN tarafından ‘Deprem Haftası” dolayısıyla 
Odamızın basın bildirisi okundu. 

1-7 Mart Deprem Haftası etkinlikleri kapsamında 
Prof. Dr. Erdinç Yiğitbaş tarafından 6 Mart 2014 tari-
hinde Edirne’de “Deprem Gerçeği ve Edirne” konfe-
ransı verilecek. 
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yönetim kurulumuz çevre mühendisleri odasını ziyaret etti

mta genel müdürlüğüne ziyaret 

25. Dönem Yönetim Kurulu üyele-
rimiz, Çevre Mühendisleri Odası‘nı 
6 Mayıs 2014 tarihinde ziyaret 
ederek tebrik ve başarı dileklerini 
iletti. Yönetim Kurulu üyelerimiz 
ziyarette; meslekler arası dayanış-
ma, birlikte çalışabililik, multidi-
sipliner mesleki hizmet alanlarında 
ortak dilim yaratılmasının önemi 
ile önümüzdeki süreçte çevre ve 
jeoloji mühendisilerin ortak çalış-
ma alanı kapsamında olan konularda işbirliği ve ortak 

etkinliklerin planması ve desteklenmesine ilişkin gö-
rüş ve düşüncelerini paylaştı.

25. Dönem Yönetim Kurulumuz, 
MTA Genel Müdürü Mehmet Üzer 
ve Genel Müdür Yardımcısı Ziya 
Çoşar‘ı ziyaret ederek odamızın 
MTA‘dan beklentileri ile meslek-
taşlarımızın çalışma koşullarından 
kaynaklanan sorunları paylaştı.

Ziyarette;

MTA Genel Müdürlüğü ile Oda-
mız arasında geçmişten gelen 
iyi ilişkilerin geliştirilerek devam 
etmesi gerektiği, MTA Genel 
Müdürlüğü’nün meslek ve meslaktaşlarımız için 
önemi konusundaki düşüncelerimiz ile, MTA Genel 
Müdürlüğü’nün, 2014 yılında yeni bir stratejik bakış 
ile toplumun, meleğimizin ve meslektaşlarımız bek-
lentileri olan temel jeoloji bilimi konusunda yaptığı 
çalışmaları derinleştirerek devam etmesi gerektiği, 
doğal afetler,, kıyı ve deniz jeolojisi, küresel iklim de-
ğişimi ve bunun neden olacağı kuraklık, jeoloji kö-
kenli çevre sorunları ile bunun halk sağlığı üzerindeki 
etkileri ile gelecekte toplumun ihtiyaç duyacağı mine-
ral ve maden kaynakları ile jeoloji kökenli enerji kay-
naklarının aranması, araştırılması ve geliştirilmesinde 
öncü rol oynaması gerektiği ifade edilmiştir. Ayrıca 

Genel Müdürlüğün gelişmiş ülke örnekleri ile yarışır 
bir altyapıya kavuşturulması, organizasyon yapısının 
revize edilmesi ile kurumsal kapasitesini artıması ge-
rektiğine ilişkin düşünceler paylaşıldı. 

Ayrıca birlikte çalışabiliğinin yaratılarak, geçmişte ol-
duğu gibi önüzdeki süreçtede ortak etkinlik yapılması 
konularında görüş alışverişinde bulunulmuş, alınan 
jeoloji mühendisi sayısının arttırılması gerektiğine 
ilişkin düşüncelerde yönetim kadrolarına aktarıldı.

Meslektaşlarımızın, başta arazi çalışmaları esnasında 
yaşadıkları izin, araç, kalacak yer ile çalışma koşulla-
rına ilişkin şikayet, dilek ve talepleri de Genel Müdür-
lük yetkililerine aktarıldı. 
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yönetim kurulumuz eti maden işletmeleri genel müdürlüğü`nü ziyaret etti

iş sağlığı ve güvenliği genel müdür yardımcısı ziyaret edildi

Yönetim Kurulumuz, 25. Dönem çalışmaları kap-
samında Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürü Dr. 
Orhan Yılmaz ve Genel Müdür Yardımcısı Recep 
Akgündüz`ü ziyaret etti.

25. Dönem çalışmaları kapsamında göreve başlayan 
Yönetim Kurulu üyelerimiz 12 Mayıs 2014 tarihinde, 
Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürü Dr. Orhan Yıl-
maz ve Genel Müdür Yardımcısı Recep Akgündüz‘ü 
ziyaret etti. Ziyarette, Eti Maden İşletmeleri Genel 
Müdürlüğü‘nün mesleğimiz ve meslektaşlarımız için 
önemi, Odamızın Genel Müdürlükten beklentileri ve 
meslektaşlarımızın çalışma koşullarından kaynakla-
nan sorunları paylaşıldı.

Ziyarette; Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürü Dr. Or-
han Yılmaz, geçmişten günümüze kadar Eti Maden 
İşletmeleri‘nin yaptığı faaliyetler, günümüzde yürüttü-
ğü çalışmalar ile kamu hazinesine yaptığı katkılar, ku-
rum tarafından üretilen bor ve bor tuzlarının kullanım 
alanın geliştirilmesi konusunda yürütülen proje ve 
teknoloji geliştirme çalışmaları ile kurum idari yapı-
lanması ve işletim sistemi konusunda gerçekleştirilen 
yenilikler hakkında bilgiler aktardı.

Görüşmede Odamız Yönetim Kurulu ise,

Bor ve Bor tuzlarının işletilmesi konusuna sıkıştırılan 
Eti Maden İşletmeleri Genel Müdürlüğü‘nün geçmişte 
olduğu gibi önümüzdeki süreçte de ülkenin ihtiyaç 
duyduğu metalik madenler ile nadir toprak element-
lerinin aranması, işletilmesi ve uç ürünlere dönüştü-

rülerek daha fazla katma değer yaratan bir kuruluş 
haline dönüştürülmesi gerektiği,

Odamız ile kurum arasında var olan bağın güçlendiril-
mesi amacıyla, ortak etkinlikler düzenlenebileceği gibi, 
Odamız tarafından yapılan bilimsel etkinliklere kurum 
katılımının arttırılması ve Eti Maden İşletmeleri‘nin yap-
tığı çalışmaların bu etkinliklerde paylaşılması gerektiği,

Genel Müdürlüğe bağlı maden işletmelerin bulunduğu 
illerdeki jeoloji mühendisliği bölüm öğrenciler başta 
olmak üzere, jeoloji mühendisliği öğrencilerimize 
daha fazla staj olanağının sağlanması gerektiği,

Kurum içinde atıl hale geldiği anlaşılan, Arama Şube 
Müdürlüğü`nün, işlevinin artırılarak daha fazla jeoloji 
mühendisi istihdamının sağlanması gerektiği,

Konusundaki düşüncelerimizi aktardı.

Ayrıca kurumda çalışan bazı meslektaşlarımız ziyaret 
edilerek, önümüzdeki günlerde bir araya gelinmesi ve 
işyeri temsilciliği oluşturulması konusundaki görüş 
alışverişinde bulunulmuştur.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı İş Sağlığı ve 
Güvenliği Genel Müdür Yardımcılığına Atanan Bur-

hanettin Kurt makamında ziyaret edildi. Ziyarette İş 
Sağlığı ve Güvenliği ve Madenlerde İş Sağlığı ve Gü-
venliği hakkında görüş alışverişinde bulunularak ken-
disine Jeoloji Mühendisleri Odası’nın görüşleri yazılı 
olarak sunuldu.

Burhanettin Kurt‘u kutlar. yeni görevinde başarılarının 
devamını dileriz. 
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mta genel müdürü mehmet üzer makamında ziyaret edildi

Maden Tetkik ve Arama Genel Müdürü Mehmet Üzer, 
Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, Yönetim Kuru-
lu Yazman Üyesi Murat Ateşoğulları, Yönetim Kurulu 
Mesleki Uygulamalar Üyesi Ümit Uzunhasanoğlu ve 
Onur Kurulu Başkanı Dündar Çağlan tarafından 15 
Ekim 2014 tarihinde makamında ziyaret edildi. Ziyaret-
te önümüzdeki dönemde emekliye ayrılacak olan MTA 
Genel Müdürü Sayın Mehmet Üzer`e plaket verildi.

Ziyarette Oda Başkanı Hüseyin Alan, MTA Genel 
Müdürü Sayın Mehmet Üzer‘e görevde bulundukları 
süre içerisinde Odamız’a ve mesleğimize gösterdik-
leri sıcak ilgi ve yaklaşımından dolayı teşekkür ede-

rek MTA ile Odamız’ın mesleki 
alanlardaki işbirliğinin önemine 
dikkat çekti. Önümüzdeki süreçte 
de MTA Genel Müdürlüğü ile Oda-
mız arasındaki işbirliğinin gelişti-
rilerek devam etmesi gerektiğine 
vurgu yapan Alan, MTA Genel 
Müdürlüğü‘nün önümüzdeki dö-
nem gelişmiş dünya örneklerinde 
olduğu gibi bir miktar kabuk de-
ğiştirerek jeoloji araştırma kuru-
mu olarak ülkeye hizmet etmesi-
nin önemine vurgu yaptı.

MTA Genel Müdürü Mehmet Üzer 
ise yaptığı konuşmada, MTA‘nın tarihinden ve ülke 
ekonomisine katkılarından sözederek, MTA‘nın so-
rumluluklarını yerine getirirken özellikle mesleki eği-
tim gibi konularda Oda ile işbirliğinin geliştirilmesi 
gerekliliğine dikkat çekti. Üzer‘in ardından söz alan 
Onur Kurulu Başkanı Dündar Çağlan da MTA ve 
Odamız arasındaki ilişkilerin geliştirilmesinin önemi-
ne dikkat çekerek Üzer‘e bu konudaki katkılarından 
dolayı tüm meslektaşlarımız adına teşekkürlerini 
iletti. Ziyaret, konuşmaların ardından Oda Başka-
nımız Hüseyin Alan‘ın MTA Genel Müdürü Mehmet 
Üzer‘e plaket vermesi ile sona erdi. 

alanya belediyesi ve imar müdürlüğü ziyaret edildi
Oda Başkanımız Hüseyin Alan, 
Antalya Şube Yönetim Kurulu II. 
Başkanı Hüseyin Akkaya, Tahir 
Avcı, Bayram Ali Çeltik, Musta-
fa Kanık ve Alanyada‘da çalışan 
meslektaşlarımız 22.08.2014 
tarihinde Alanya Belediye Baş-
kanı Adem Murat Yüce ve İmar 
Müdürü‘nü ziyaret etti.

Ziyarette meslektaşlarımızı hizmet üretirken yaşadık-
ları sorunlar, sicil durum belgesi ile yapı denetiminde 
jeoloji mühendisinin işlevi konusunda değerlendiril-

melerde bulunuldu. Belediye Başkanı Adem Murat 
Yüce ise, Belediye tarafından önümüzdeki günlerde 
yapılacak düzenlemeler ile odaların hizmet üretim 
süreçlerindeki görevleri ve rollerin artacağına ilişkin 
öngörülerini ifade etti. 
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kıbrıs türk mühendis mimar odaları birliği, maden, metalürji ve jeoloji 
mühendisleri odası yönetim kurulu başkan ve üyeleri odamızı ziyaret etti
Kıbrıs Türk Mühendis Mimar Odala-
rı Birliği Maden, Metalürji ve Jeoloji 
Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Birol Kahraman, Mehmet 
Necdet ve Bektaş Göze, Odamız’ı 
Maden Mühendisleri Odası Yönetim 
Kurulu Üyeleri ile birlikte ziyaret etti. 
Yapılan ziyarette Yönetim Kurulu 
Başkanı Birol Kahraman;

ñ	Geçmişten günümüze kadar 
iki ülke odaları arasında ge-
liştirilen ilişki ve işbirliğinin bu 
dönemde devam etmesi ve geçmiş dönemlerde 
TMMOB’ye bağlı Maden ve Jeoloji Mühendisleri 
Odası ile KTMMOB’ye bağlı Maden, Metalürji ve 
Jeoloji Mühendisleri Odası arasında gerçekleştiri-
len ortak etkinliklerin bu dönemde devam etmesi 
gerekti vurgulayarak,

Özellikle TMMOB’ye bağlı Jeoloji Mühendisleri 
Odası’ndan

ñ	Kıbrıs Türk halkı arasında yoğun tartışma konu-
larından biri olan ve proje çalışmaları tamamlan-
mak üzere bulunan Dragon Çayından Kıbrıs`a su 
verilmesi kapsamında inşa edilen baraj suyunun 
özellikle ağır metal ve biyolojik kirlilik içerdiği yö-
nündeki görüş ve düşüncelerin bulunduğu, inşa 
edilen baraj suyunda buna ilişkin bir kirliliğin bu-
lunup-bulunmadığına ilişkin bir konferans ve söy-
leşiye destek olunmasını,

ñ	Özellikle yapı üretim süreçlerinde jeolojik-jeotek-
nik etütler( zemin etütleri) yapılmaksızın binaların 
inşa edildiği, yapı üretim ve denetimi süreçlerin-
de jeoloji mühendislerinin rollerinin anlatıldığı bir 
kurs veya seminerin Odalar’a bağlı jeoloji mühen-
dislerine verilip verilemeyeceği,

ñ	TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasının açtığı eği-
tim niteliğindeki kurslara belli kontenjanlar çerçe-
vesinde ücretsiz katılım olanağının sağlanması 
konusunda gerekli kolaylığın gösterilmesini,

ñ	Kıbrıs Maden, Metalürji ve Jeoloji Mühendisleri 
Odası olarak bir jeoloji müzesi kurmak için çaba-
lar sarf ettikleri, müzenin mineral ve kayaç örnek-
leri ile zenginleştirmek istedikleri, bu kapsamda 
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası’nın kendileri-
ne destek sunup sunamayacakları,

ñ	Kıbrıs barış görüşmelerin, Kıbrıs Rum kesimi ta-
rafından Kıbrıs`ın ekonomik münhasır bölgelerin-
de başlatılan hidrokarbon araştırmaları nedeniyle 
geçtiğimiz günlerde kesintiye uğradığı, özelde 
Kıbrıs, genelde ise Doğu Akdeniz Bölgesinin hid-
rokarbon potansiyelinin bölge siyaseti üzerine 
etkileri,

Konularında konferans, seminer, söyleşi yapılması 
konularında odalarına destek olmamız talep edilmiştir.

Odamız Başkan ve Yönetim Kurulu üyeleri de, iki ülke 
meslek örgütleri arasında işbirliği ve dayanışmanın 
gerçekleştirilmesi için gösterilen çabaya teşekkür 
ederek; geçmişte beri iki ülke meslek örgütleri arasın-
da var olan dayanışma ve işbirliği konusunda her tür-
lü katkının verilebileceğini, TMMOB Maden, Metalürji 
ve Jeoloji Mühendisleri Odası tarafından talep edilen 
konuların en kısa süre içerisinde Yönetim Kurulunda 
da görüşülerek karara bağlanacağı, işbirliği yapılarak 
konularda sürekli iletişim içinde bulunulması gerek-
tiğine vurgu yapılmış, karşılıklı iyi niyet beyanları ile 
görüşme tamamlanmıştır.
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ankara üniversitesi mühendislik fakültesi jeoloji mühendisliği bölümü zi-
yaret edildi 
Odamızın 25. Dönem çalışmala-
rı kapsamında, Yönetim Kurulu 
Ankara Üniversitesi Jeoloji Mü-
hendisliği Bölümü’nü ziyaret etti. 
03 Kasım 2014 tarihinde yapılan 
ziyarette, Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Mehmet Çelik, Bölüm Başkan Yrd. 
Prof.Dr. Turan Ayyıldız ve  Bölüm 
Başkan Yrd. Yrd. Doç. Dr. Zehra 
Karakaş ile  görüşüldü. Yapılan 
görüşmede, Odamız Yönetim Ku-
rulu, 25. dönem çalışma programı 
kapsamında yapmayı planladığı, 
mesleki, toplumsal ve sosyal etkin-
likler hakkında bilgi aktararak, Oda ile bölüm arasındaki 
ilişkilerin kurumsallaştırılarak derinleştirilmesi, meslek 
alanlarımızın toplum tarafından bilinirliğinin artırılması 
amacıyla ortak etkinlikler düzenlemesi ve genç jeo-
loji mühendisliği bölüm öğrencilerinin süreç içinde 

katılacakları jeoloji mühendisliği camiasını şimdiden 

tanımalarının sağlanması için “odamız Jeogenç örgüt-

lülüğüne katılımının” teşvik edilmesi konularında görüş 

alış-verişinde bulunulmuştur. Toplantı karşılıklı iyi niyet 

temennisi ile bölüm öğrencileriyle Kasım ayı içerisinde 

bir tanışma etkinliği yapılması kararı ile son verildi. 

dsi 13. bölge müdürü ziyaret edildi 

Antalya DSİ 13. Bölge Müdürü Turkay Özgür, Bölge 
Müdür Yardımcıları Osman Ertürk ile Oğuz Kasap 
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, An-
talya Şube Yönetim Kurulu Başkanı Ömer Pınar Av-
şar, Hüseyin Akkaya ile Isparta İl Temsilcimiz Doç.Dr. 
Mahmut Mutlutürk tarafından 24.10.2014 tarihinde  
ziyaret edildi.

Yapılan ziyerette DSİ 13. Bölge Müdürlüğünün 
Odamız’ın Antalya‘da gerçekleştirdiği ‘3. Tıbbi Jeo-

loji Çalıştayı‘ ile ‘V. Uluslarası Doğal Taş Kongresine‘ 
gösterdikleri ilgi ve katkılardan dolayı teşekkür edildi. 
Toplantıda Bölge Müdürü Sn. Turkay Özgür,  DSİ 13. 
Bölge Müdürlüğü tarafından Antalya‘da yürütülen ça-
lışmalar ve yapılan yatırımlar hakkında bilgiler aktar-
mıştır. Odamız heyeti ise; yeraltısuyu  sektöründe ça-
lışan ve fenni mesuliyet üstlenen meslaktaşlarımızın 
yaşadıkları sorunlar, DSİ Genel Müdürlüğü’nün 2010 
ylında çıkardığı Genelgeye aykırı olarak odamızdan 
sicil durum belgesi alınmaksızın yapılan uygulama-
lar ve bunun jeoloji mühendisliği hizmetleri üzerinde 
oluşturduğu olumsuz etkilere dikkat çekildi, yapılan 
yanlış uygulamanın düzeltilmesi talep edildi. Gerek 
odamız heyeti, gerekse Bölge Müdürü Sayın Tukay 
Özgül Oda ile kurum arasındaki diyalog ve işbirliği-
nin geliştirilmesi gerekliliğine vurgu yaparak ziyaret 
sonuçlandırıldı. 
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ulusal kanal`dan odamıza ziyaret 

Odamızın 25. Dönem çalışmaları 
kapsamında, Yönetim Kurulu ODTÜ 
Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği 
Bölümü’nü ziyaret etti. 04 Kasım 
2014 tarihinde yapılan ziyarette Bö-
lüm Başkanı Prof. Dr. Erdin Bozkurt, 
Bölüm Başkan Yrd. Prof. Dr. Koray 
K. Yılmaz ve Bölüm Başkan Yrd. 
Yrd. Doç. Dr. Fatma Toksoy Köksal 
ile görüşüldü.

Yapılan görüşmede, Odamız Yö-
netim Kurulu, 25. dönem çalışma 
programı kapsamında yapmayı planladığı, mesleki, 
toplumsal ve sosyal etkinlikler hakkında bilgi aktara-
rak, Oda ile bölüm arasında geçmişten beri devam 
eden iyi ilişkilerin geliştirilmesine vurgu yapıldı. Aka-
binde ODTÜ Jeoloji Mühendisliği Bölüm öğrencileri 
ile bir araya gelindi. 

Öğrencilerle yapılan toplantıda, Oda Başkanı Hüse-
yin Alan, Odamız hakkında öğrencilere bilgi aktararak 
odamız Jeogenç örgütlülüğünün önemine vurgu yapan 

bir konuşma yaptı. Odamız Öğrenci Örgütlülüğü olan 
Jeogenç`i tanıtan bir slayt gösteriminin de yapıldığı 
buluşmada Jeoloji Mühendisliği Bölümü öğrencileri 
ile sohbet gerçekleştirildi. Etkinlikte Jeogenç olarak 
amaçlar, hedefler ortaya konularak, Odadan ve mes-
lekten beklentiler üzerine konuşuldu. Yapılan konuşma-
larda Jeogenç`in şimdiye kadar düzenlediği çalıştay-
lar, öğrenci kurultayları, teknik geziler, sosyal etkinlikler 
hakkında bilgi verilirken öğrencilerin bir araya gelerek 
beraber hareket etme, üretme, paylaşım ve dayanışma 
içinde bulunmalarının önemine vurgu yapıldı

Ulusal Kanal Televizyonu Ankara Temsilciliği Odamızı 
ziyaret etti.  Ulusal Kanal Ankara Temsilcisi Ayhan Yal-
çındağ, Suzan Karadağ ve Segah Şen Yönetim Kurulu 
Başkanımız Hüseyin Alan‘ı ziyaret etti. Ziyarette, Ulusal 

Kanal’ın yayın politikasına ilişkin görüşler 
iletilerek Odamız’ın mesleki, toplumsal 
ve kamusal alanlara ilişkin yaptığı çalış-
malara Ulusal Kanal’da yer verilmesi için 
karşılıklı işbirliğinin geliştirilmesi üzerinde 
duruldu. Ulusal Kanal Ankara Temsilci-
si Yalçındağ, meslek örgütlerine yönelik 
bir program hedeflediklerini belirterek bu 
konuda çalışmalara Odamız’ın destek 
vermesi talebinde bulundu. Oda Başka-
nımız Alan ise, özellikle toplumun gene-
lini ilgilendiren ve önümüzdeki günlerde 
meclisin gündemine gelmesi beklenilen 

su kanunu, madencilik kanunu vb konuların program-
lara taşınarak tartışılmasında yarar gördüğünü ve bu 
programlara, Odamız’ın da katkı verebileceğini belirtti.

odtü mühendislik fakültesi jeoloji mühendisliği bölümü ziyaret edildi 
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hacettepe üniversitesi mühendislik fakültesi jeoloji mühendisliği bölümü 
ziyaret edildi 

Odamızın 25. Dönem çalışmaları kapsamında, Yöne-
tim Kurulu, Hacettepe Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği 
Bölümü’nü ziyaret etti. 05 Kasım 2014 tarihinde yapı-
lan ziyarette, Bölüm Başkanı Prof. Dr. Harun Sönmez ile 
bölümde görevli bazı akademisyen hocalarımız ziyaret 
edildi.

Yapılan görüşmede, Odamız Yönetim Kurulu, 25. dö-
nem çalışma programı kapsamında yapmayı planla-
dığı, mesleki, toplumsal ve sosyal etkinlikler hakkında 
bilgi aktararak, Oda ile bölüm arasındaki ilişkilerin ku-
rumsallaştırılarak derinleştirilmesi, meslek alanlarımızın 

toplum tarafından bilinirliğinin artırılması 
amacıyla ortak etkinlikler düzenleme-
si ve genç jeoloji mühendisliği bölüm 
öğrencilerinin süreç içinde katılacakları 
jeoloji mühendisliği camiasını şimdiden 
tanımalarının sağlanması için “oda-
mız Jeogenç örgütlülüğüne katılımının 
“ teşvik edilmesi konularında görüş 
alışverişinde bulunuldu. Ayrıca, eğitim 
sisteminde yaşanan sorunlar ve ileride 
jeoloji mühendisliği öğrencilerin mesle-

ğe atıldıklarında karşılaşabilecekleri sıkıntılar ve bunlara 
nasıl çözümler üretebileceği konusunda Oda ve üniver-
site olarak görüş alışverişinde bulunuldu. 

Oda-öğrenci ilişkisinin gelişerek devam etmesi için 
üniversite ve oda olarak öğrencilerle beraber çalış-
malar, etkinlikler yapılması gerekliliği üzerinde duru-
lan ziyarette üniversitenin de desteğiyle Kasım ayı 
içerisinde Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu 
olarak Hacettepe Üniversitesi Öğrencileri ile bir tanış-
ma etkinliği yapılmasına karar verildi.

yönetim kurulumuz migem`i ziyaret etti
Yönetim Kurulu üyelerimiz MİGEM Genel 
Müdürü M. Hamdi Yıldırım’ı 13 Mayıs 
2014 tarihinde makamında ziyaret etti.

Ziyarette, 2012 yılında çıkan Başbakanlık 
Genelgesi’nden sonra madencilik sektö-
ründe çalışan meslektaşlarımızın yaşa-
dıkları sorunlar ile maden arama süreçle-
rinin sekteye uğramasından kaynaklanan 
ve meslektaşlarımız arasında işsizliğe neden olan bu 
süreçler hakkındaki Oda görüşlerimiz aktarıldı. Ziya-
rette ayrıca ‘Maden Kanunu‘ ile “Jeotermal Kaynaklar 
ve Doğal Mineralli Sular Yönetmeliği‘nde değişiklikler 
öngören düzenlemelere ilişkin görüş alışverişinde bu-
lunularak, kurum altyapısının geliştirilmesi ile jeoloji 
mühendisi istihdamının artırılmasına ilişkin oda gö-
rüşlerimiz ifade edildi.

MİGEM ziyaretinde, İdari ve Mali İşler Daire Başka-

nı Yılmaz Tünel ve Doğal Taş-Mermer Daire Başkanı 

Eyüp Yadigar ile de görüşülerek madencilik sektöründe 

yaşanan problemlere ilişkin düşüncelerimiz aktarıldı.

Ayrıca kurumda çalışan bazı meslektaşlarımız ziyaret 

edilerek, önümüzdeki günlerde bir araya gelinmesi ve 

işyeri temsilciliği oluşturulması konusundaki görüş 

alışverişinde bulunuldu. 


